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AKTUALNO

Junija glasovanje o 
izbranih predlogih
Največ predlogov za partici
pativni proračun je za posta
vitev otroških igral, urbane 
opreme in ureditev okolice.
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OBČINSKE NOVICE

Letos brez stresa,  
vsi otroci bodo v vrtcih
Pogovor s tržiško podžupanjo 
Metko Gaberc o sodelovanju 
s krajevnimi skupnostmi, vpi
su otrok v vrtce ...
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OBLETNICA

Visoki gasilski 
jubilej
Prostovoljno gasilsko druš
tvo Križe letos praznuje sto
letnico, osrednje praznova
nje bo 8. junija.
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ŠPORT

V Tržiču pravi tekaški 
praznik
Trud organizatorjev 17. Teka 
po ulicah Tržiča je bil popla
čan, na startu je bilo več kot 
750 tekačev vseh generacij.
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Sprejeta strategija 
razvoja športa
Pomemben in »živ« dokument, nedavno sprejet 
na tržiškem občinskem svetu, je Strategija 
razvoja športa v občini Tržič od 2023 do 2030.
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Ni bilo kaj dosti časa 
za učenje
Pogovor z županom Občine Tržič Petrom 
Mikličem o aktualnih investicijah in 
dogajanju v občini
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Tržič – Petdeseto prireditev 
Mednarodni dnevi minera-
lov, fosilov in okolja, na krat-
ko Minfos, bi morali v Trži-
ču praznovati že pred dvema 
letoma, pa jo je zagodla epi-
demija covida-19. A nič ne 
de, z enakim žarom in vne-
mo jo bo glavni organizator, 
Turistično društvo Plac Tr-
žič, s podporo Občine Tržič 
in številnimi partnerji izpe-
ljal letos med 10. in 12. ma-
jem. Trajanje prireditve bodo 
v jubilejnem letu z dveh raz-

širili na tri dni, povečali so 
tudi površine razstavnih pro-
storov v prenovljeni dvorani 
BPT, kjer bo razstavljalo 105 
razstavljavcev iz Slovenije in 
enajstih tujih držav. Društvo 
prijateljev mineralov in fosi-
lov Slovenije, njihov stalni 
partner, bo pripravilo stro-
kovno razstavo Fosilna flora 
ter sulfidni minerali. Obi-
skovalcem bodo na voljo šte-
vilni spremljajoči dogodki in 
doživetja. Že v petek, 10. 
maja, se bodo vrata osrednje-
ga razstavnega prostora od-
prla ob 10. uri, istega dne ob 

18.30 pa bo na prireditve-
nem prostoru BPT skupni 
koncert skupine Orlek in Pi-
halnega orkestra Tržič. Ob 
jubileju Minfosa pripravljajo 
zbornik, v katerem bo pred-
stavljena dejavnost vseh pet-
desetih let.
»Ker bo letošnji petdeseti 
Minfos res zanimiv in 
pester, vabim vse, ki jih tovr-
stna tema zanima, da nas 
obiščejo, v Tržiču preživijo 
lep dan in najdejo nova doži-
vetja,« je povabil vodja prire-
ditve Dušan Podrekar. 
Prepričana, da je Minfos 
skozi leta postal razpoznavni 
dogodek mesta Tržič, je tudi 

predsednica Turističnega 
društva Plac Judita Belhar. 
»Ponosni smo, da smo ga 
nasledili od predhodnih čla-
nov društva, trudimo se, da 
ga kar najbolje peljemo še 
naprej in da ga bomo v naj-
boljši kondiciji predali na-
šim naslednikom.«
Večletni predsednik doma-
čega turističnega društva je 
bil aktualni tržiški župan Pe-
ter Miklič. »Devet let sem bil 
kot predsednik društva vpet 
v organizacijo te prireditve, 
ki pa jo spremljam že od 
malega, ker je že moj oče so-
deloval pri njej. Ponosen 
sem, da imamo tako medna-

rodno prireditev v Tržiču, ki 
je sicer imela vzpone in pad-
ce, ampak se je obdržala. 
Tudi odziv obiskovalcev, 
sploh zadnji dve leti po co-
vidni epidemiji, je bil odli-
čen. Verjamem, da ima Min-
fos svetlo prihodnost. Ni pa 
to samo sejem mineralov, 
ampak se navezuje nanj 
marsikatera vsebina, je sino-
nim tudi za okoljske zadeve. 
V vsako, še posebno tradici-
onalno in prepoznavno pri-
reditev pa je treba vlagati, 
kar ima pozitivne posledice 
z dobrim učinkom tudi na 
turizem v tržiški občini,« je 
vtise strnil župan Miklič.

Od 10. do 12. maja vabljeni v Tržič na 50. Mednarodne dneve mineralov, fosilov in okolja. Ogledali si 
boste lahko strokovne in priložnostne razstave, obiskali prodajni sejem mineralov, fosilov in nakita, 
se udeležili ustvarjalnih in izobraževalnih delavnic, obiskali Dovžanovo sotesko in Šentanski rudnik ...

Suzana P. Kovačič

Leta 2022 so Minfos preselili na novo lokacijo, v obnovljeno dvorano BPT Tržič. 
/ Foto: Andrejka Belhar Polanc

Tržič – »Vložek v Zdravstve-
ni dom Tržič je potreben, 
krepiti je treba zdravstvo na 
primarni ravni. Upam, da 
bomo prizidek zgradili v za-
črtanih rokih in čez slabo 
leto prerezali trak,« je pove-
dal župan Občine Tržič Pe-
ter Miklič, ki se zaveda pro-
storske stiske obstoječega 
dela zdravstvenega doma. 
Vrednost gradbeno-obrtni-
ških del in pohištvene opre-
me v izgradnjo prizidka je 
slabe tri milijone evrov, od 
tega bo projekt v višini okrog 
1,2 milijona evrov sofinanci-
ralo ministrstvo za zdravje, 
Občina Tržič bo prav tako 

dodala okrog 1,2 milijona 
evrov, še 400 tisoč evrov bo 
prispevalo Osnovno zdrav-
stvo Gorenjske. V to ceno pa 
še niso vključeni stroški me-
dicinske opreme, za kar se 
še dogovarjajo. Za gradnjo 
prizidka je bilo izbrano pod-
jetje Kovinar – gradnje ST, 
za nadzor pa Domplan. Di-
rektor podjetja Kovinar – 
gradnje ST Jernej Mrak je 
zagotovil, da bodo poskušali 
v času del biti čim manj mo-
teči za zaposlene in paciente 
v zdravstvenem domu.

V prizidku bodo v pritličju 
uredili prostor za fizioterapi-
jo, skladišče, predavalnico, 
čakalnico in skupne prosto-
re, v nadstropju pa pet refe-
renčnih ambulant, pisarne, 
EKG, otroško zobno ordina-
cijo in tako kot v pritličju 
skupne prostore. Direktor 
Zdravstvenega doma Tržič 
prim. dr. Iztok Tomazin je 
ob tem dejal: »Potek del je 
še v začetni fazi, za zdaj smo 
zadovoljni. Čaka pa nas pre-
cejšen izziv, saj bodo sana-
cijska dela potekala tudi v 
obstoječem delu Zdravstve-
nega doma Tržič, ki bo spo-
jen s prizidkom, in se boji-
mo začasnega zapiranja 
posameznih oddelkov. Gle-

de tega se še usklajujemo, 
zato da bodo motnje za nas 
in za paciente čim manjše.« 
Glede parkiranja pri zdrav-
stvenem domu je dejal, da 
gre za pričakovane motnje, 
saj so delavci z gradbeno 
mehanizacijo zasedli pri-
bližno polovico zgornjega 
parkirišča. »Že prej je bila 
problematika parkiranja 
zahtevna, zdaj se je zaradi 
del še malo poslabšala in 
skupaj z Občino Tržič išče-
mo rešitve.«

Gradnja prizidka k Zdravstvenemu domu Tržič 
poteka po načrtih, zaključek del je predviden v 
januarju 2025.

Začeli gradnjo 
prizidka

Suzana P. Kovačič
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Jubilejni Minfos z 
nekaj več podatki, 
zanimivimi 
sogovorniki in 
letošnjim programom 
predstavljamo na 
osrednjih straneh 
Tržiškega glasa.
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Če bo šlo vse po načrtih, bodo čez slabo leto dni prerezali 
slavnostni trak ob odprtju novega prizidka. / Foto: Tina Dokl

Jubilejni Minfos
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Župan Peter Miklič je pojas-
nil, da nekih večjih spre-
memb prometnega režima v 
okolici zdravstvenega doma 
med gradnjo prizidka ne pri-
čakujejo, je pa trenutno uki-
njenih enajst parkirnih mest 
za zdravstvenim domom. 
»Zato prosimo stanovalce 
oziroma uporabnike, da par-
kirajo na drugih javnih par-
kiriščih. Opozarjamo še, da 
pa bodo zaradi del občasne 
krajše zapore vozišča, zato 
vse prosimo za potrpežlji-
vost in strpnost.« Kot je še 
dodal župan, bodo v okolici 
zdravstvenega doma zarisali 
tudi nova parkirna mesta. 
»Tako izvajalec kot mi se 
bomo potrudili, da boste vsi, 

ki morate obiskati zdravstve-
ni dom ali lekarno, lahko 
parkirali v bližini.«

Dostopnost do storitev
»Med potekom del, predvi-
doma poleti, bodo občasno 
nedostopne določene stori-
tve (fizioterapija, zobozdra-
vstvene storitve in rentgen), 
saj bo potekala obnova kra-
ka starega dela zdravstvene-
ga doma. Pacienti bodo o 
tem obveščeni pravočasno 
oziroma bodo prerazporeje-
ni na nove termine,« je še 
povedal župan. Direktor 
Zdravstvenega doma Tržič 
Iztok Tomazin je dodatno 
pojasnil, da se glede tega še 
usklajujejo in iščejo najbolj-
še začasne rešitve. Poudaril 
je, da zelo dobro sodelujejo 

z občinskim vodstvom in 
pristojnimi občinskimi 
službami.
Kot je še pojasnil Tomazin, 
je bila ta investicija res težko 
pričakovana, a z zrncem 
grenkobe. »Najbolj racional-
na bi bila novogradnja, za 
kar pa v preteklosti, ko se je 
projekt pripravljal, ni bilo 
posluha. Zdajšnja realnost 
je, da povečamo zdravstveni 
dom s prizidkom in sanira-
mo del obstoječega. Po za-
ključeni investiciji bodo tre-
nutne oz. kratkoročne 
prostorske potrebe pokrite.«

Tudi kadrovska stiska
Sicer pa se tudi v tržiškem 
zdravstvenem domu tako 
kot drugje po Sloveniji 
ukvarjajo s hudo kadrovsko 

stisko, predvsem pomanj-
kanjem zdravnikov. »Iz 
meseca v mesec se dajemo 
s tem, predvsem je težko 
pokriti dežurstva, nočna in 
ob koncu tedna, pri katerih 
si pomagamo s kolegi iz 
drugih ustanov. Potrebuje-
mo vsaj še enega ali dva 
zdravnika družinske medi-
cine, zdaj moramo drugi 
delati toliko več. Potrebuje-
mo medicinske sestre, 
predvsem diplomirane, ne-
govalni kader je deficita-
ren,« je opozoril Tomazin 
in dodal, da si želijo, da bi 
jim bil Zavod za zdravstve-
no zavarovanje Slovenije 
bolj naklonjen z dodatnimi 
odkupi programov za psi-
hologa, patronažno službo, 
fizioterapijo ...

Tržič – S projektom Več za 
Tržič želi Občina Tržič obča-
ne vključiti v proces odloča-
nja pri razporejanju dela 
proračunskega denarja, pri-
dobiti projektne predloge po 
meri občanov in hkrati iz-
boljšati učinkovitost porabe 

skupnih sredstev, krepiti 
participacijo v domačem 
okolju ter izboljšati kakovost 
življenja v občini. Z javnim 
pozivom za oddajo predlo-
gov, ki je trajal od 25. marca 
do vključno 15. aprila letos, 
je želela Občina Tržič prido-
biti projektne predloge na 13 
območjih občine, ki bodo v 
naslednji fazi izbrani na 
podlagi glasovanja občanov.
Vse v roku prejete projektne 
predloge je evidentirala ob-
činska uprava. V proračunu 
Občine Tržič za leto 2024 je 
za participativni proračun 
namenjenih 130 tisoč evrov, 
najnižji znesek za en pred-
log projekta je bil 2000 
evrov, najvišji 10 tisoč evrov. 
»Do roka je prispelo skoraj 
80 predlogov posameznih 
občanov, ki jih že preučuje 
strokovna komisija za parti-
cipativni proračun. Komisija 
bo zlasti preverjala časovni, 
ekonomski, finančni, zako-
nodajni, zemljiškoknjižni vi-

dik, kakor tudi vidik 
vzdržnosti predlaganega 
projekta. V primeru, da pro-
jektni predlog zahteva poseg 
na zasebnem zemljišču, je 
bil predlagatelj dolžan ob 
oddaji predloga predložiti 
soglasje lastnika zemljišča o 
brezplačni služnosti. Predlo-
ge, ki ne bodo izpolnjevali 

pogojev, bo strokovna komi-
sija izločila in jih objavila na 
spletni strani. Vsi predlogi, 
ki bodo ustrezali pogojem in 
bodo ocenjeni kot izvedljivi, 
bodo uvrščeni na glasovanje 
in bodo javno objavljeni,« je 
pojasnila predsednica stro-
kovne komisije, tržiška po-
džupanja Metka Gaberc.
Izbrani predlogi projektov 
bodo predstavljeni v Tržiča-
nu, ki bo izšel 3. junija, od 5. 
do 12. junija pa bo potekalo 
glasovanje. »Izglasovani 
projekti bodo šli v izvedbo še 
letos, že zdaj pa pripravlja-
mo naslednji participativni 
proračun, izglasovani pro-
jekti zanj pa bodo šli v izved-
bo naslednje leto,« je poja-
snila Metka Gaberc.
Največ predlogov, kar deset 
je prišlo iz območja Tržič
-mesto, sledijo Sebenje z de-
vetimi predlogi, Lom z osmi-
mi, Križe in Kovor s po 
sedmimi ... s predlogi so se 
odzvali na vseh območjih.

Suzana P. Kovačič

Začeli gradnjo prizidka

Največ prispelih predlogov za letošnji 
participativni proračun je za postavitev otroških 
igral, urbane opreme in ureditev okolice.

Junija glasovanje o 
izbranih predlogih

tržiški glas
Tržiški glas je pri lo ga Go renj ske ga gla sa
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Go renj ski glas, d. o. o., Kranj, 
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Suzana P. Kovačič
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Tržič – Občina Tržič je pra-
vočasno pridobila gradbeno 
dovoljenje za investicijo v 
Podjetniški inkubator Tržič, 
kar je bil pogoj javnega raz-
pisa ministrstva za kohezijo 
in regionalni razvoj za sofi-
nanciranje projektov eko-
nomsko-poslovne infra-
strukture na obmejnih pro-
blemskih območjih v letih 
2023 in 2024. Na območju 
BPT, ki ga oživljajo, je, kot 
je poudaril tržiški župan 
Peter Miklič, primerna lo-
kacija za tovrstno dejavnost, 
ki ne bo prispevala le k revi-
talizaciji samega območja, 
temveč bo tudi dobra od-
skočna deska lokalnim pod-
jetnikom za razvijanje no-
vih idej in projektov.
Vrednost pogodbe za grad-
bena, obrtniška in inštala-
cijska dela je približno  
1,1 milijona evrov, za kar  
bo Občina dobila do sto  
odstotkov sofinanciranih 
sredstev. Izbrani izvajalec 
del je Kovinar – gradnje ST. 
Projekt Podjetniškega inku-
batorja mora biti zaključen 
do 31. oktobra letos, kar je 

tudi pogoj za izplačilo pri-
dobljenih sredstev iz držav-
nega proračuna.
Na začetku aprila so na Ob-
čini Tržič podpisali tudi po-
godbo s podjetjem MG 
Lesnina v vrednosti 66 tisoč 
evrov za drugi sklop projek-

ta, to je dobavo in montažo 
opreme. Podjetniški inkuba-
tor bo imel dobrih 883 kva-
dratnih metrov skupne povr-
šine, v njem bodo izdelovalni 
prostori, tehnični prostor, 
pisarne, sejna soba, prostor 
za interakcije in spremljeval-
ni prostori.

veseli sodelovanja 
z Občino Tržič
BPT, d. o. o., je naslednica 
Bombažne predilnice in 
tkalnice Tržič, ki je bila usta-
novljena leta 1885. Njihova 
primarna dejavnost je trenu-
tno proizvodnja zelene elek-
trične energije iz štirih hi-
d r o e l e k t r a r n  v z d o l ž 
Mošenika, ukvarjajo pa se 
tudi z upravljanjem nepre-
mičnin, med drugim poslov-
nih prostorov v Tržiču, kjer 
trenutno obnavljajo dvorišče 
BPT. Kot je povedala Sabina 

Gros, direktorica podjetja, 
bo imela ustanovitev Podje-
tniškega inkubatorja veliko 
dodano vrednost tudi zanje: 
»V podjetju BPT smo zelo 
veseli tesnega sodelovanja z 
Občino Tržič, saj oboji stre-
mimo k spodbujanju razvoja 
podjetništva in gospodarstva 
v Tržiču ter posledično k ra-
zvoju samega mesta. Naš 
načrt je, da območje BPT ne 
le oživimo, temveč tukaj 
postavimo inovacijsko sre-
dišče, pri čemer je umestitev 
podjetniškega inkubatorja 
odličen prvi korak. Že samo 
urejenost posameznih povr-
šin povečuje privlačnost ob-
močja, z nadaljnjimi koraki 
in revitalizacijo pa bomo v 
prihodnje zagotovo privabili 
številna podjetja, ki bodo 
lahko tu uresničila svoje po-
slovne ideje in pisala zgodbe 
o uspehu.«

Projekt Podjetniškega inkubatorja Tržič na območju tržiškega bPT mora biti zaključen do konca 
oktobra letos. v načrtu je, da območje bPT ne le oživijo, temveč tam postavijo inovacijsko središče, 
pri čemer je umestitev podjetniškega inkubatorja odličen prvi korak.

Podjetniški inkubator

v nastajajočem Podjetniškem inkubatorju v tem času potekajo notranja rušitvena dela, 
ureditev novih notranjih sten, temeljne plošče in plošče v prvi etaži ter pripravljalna dela 
za ureditev fasade. / Foto: Tina Dokl

Suzana P. Kovačič

Projekcija bodočega podjetniškega inkubatorja / Foto: Občina Tržič

Izbrani predlogi projektov bodo predstavljeni v 
Tržičanu, ki bo izšel 3. junija, od 5. do 12. junija 
pa bo potekalo glasovanje. Izglasovani projekti 
bodo šli v izvedbo še letos.
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Dobro leto županovanja je 
za vami. Kakšni so bili prvi 
izzivi?
Naposlušal sem se, da traja 
en mandat, da se tega nau-
čiš, ampak ni čisto res. Če 
hočeš zgrabiti za delo, ni kaj 
dosti časa za učenje. Skočiš 
in plavaš. Neke izkušnje sem 
imel, ne sicer s samim župa-
novanjem, ampak delova-
njem države, občine, saj sem 
zadnjih dvanajst let pred žu-
panovanjem delal kot evrop-
ski strokovnjak po državah, 
ki želijo vstopiti v Evropsko 
unijo, me pa vseeno kakšna 
stvar še malo preseneti. Ta 
spekter dela je prav fascinan-
ten. Od papirčka na tleh do 
milijonskih investicij, kjer 
moraš kdaj s tresočo roko 
podpisati kakšno pogodbo in 
upaš, da je tako prav, kot si 
se odločil. Tega se ne da nau-
čiti vnaprej.

Kaj že uresničujete iz svoje-
ga predvolilnega programa?
Absolutno je to oživitev sta-
rega mestnega jedra Tržiča. 
Pridobiti neki optimizem, 
dobro voljo v sam Tržič. Ob-
močja zunaj Tržiča so se kar 
lepo razvijala, stari del, ki 
daje pečat celemu mestu, pa 
ni bil v najboljši kondiciji. 
Kar neverjetno pa je, ko 
imaš investicije že načrtova-
ne, kako tudi na delovanje 
občine vpliva zunanji svet, 

kot je npr. vojna v Ukrajini, 
zaradi katere so se tudi pri 
nas podražili energenti, 
stroški dela. Na koncu po-
ravna račune občina. Velik 
izziv je tudi sodelovanje z 
državo. Država nalaga obči-
nam dodatne naloge brez 
ustreznih finančnih zagoto-
vil, tak primer je dolgotrajna 
oskrba. Tu je še veliko re-
zerv za izboljšave.

Kako se oživlja staro mestno 
jedro Tržiča?
Najprej smo preverili, kaj 
konkretnega se je že naredi-
lo. Investicijski potencial ob-
čine, kot je tržiška, ni tak, da 
bi se kar odločil in naenkrat 
v celoti prenovil staro 
mestno jedro. So pa na voljo 
državna in evropska 
sredstva, kar nam daje ori-
entacijo, česa se bomo 
najprej lotili. Dober stik smo 
vzpostavili z zavodom za 
varstvo kulturne dediščine 

in se dogovorili, kaj se lahko 
naredi in v kakšno smer. 
Tak primer je dvorec Neuha-
us z ureditvijo parka Ra-
detzky, konjušnice, za kar 
smo dobili sofinancerska 
sredstva. Pridobiti želimo 
lepo javno površino za obča-
ne, za sprehode, prireditve. 
V parku je v določeni meri 
že izvedena sprehajalna pot, 
v načrtu je, da se ta pot pote-
gne vse do Dovžanove sote-
ske. Del, ki smo ga lani ob-
novili, je bil zelo dobro 
sprejet pri občanih in upam, 
da gremo vsako leto po eta-
pah naprej. Dvorec pa vidi-
mo tudi kot središčno točko, 
konjušnica bo postala gale-
rijski prostor, na vse to pa se 
veže še en projekt, ureditev 
Atrija in tržnice ter nabrežja 
Tržiške Bistrice.

V območju BPT občina in-
vestira v Podjetniški inku-
bator.
Mislim, da je tudi med ob-
čani sprejeto, da se morajo 
ti štirje hektari območja 
BPT aktivirati, da bo služil 
namenu. Sodelovanje z la-
stniki BPT je dobro. Že 
pred županovanjem sem bil 
ponosen, da smo Mednaro-
dne dneve mineralov, fosi-
lov in okolja preselili v ob-
nov l jeni  pr i red i tveni 
prostor. V območju BPT 
ima kar nekaj slovenskih 
muzejev urejene depoje. 
Prišlo je do malo bolj drznih 

idej, ena takih je nadaljeva-
nje muzejske postavitve 
Slovenskega muzeja športa 
v Tržiču, o tem se z ministr-
stvom že pogovarjamo. V 
nekdanji tkalnici s šest tisoč 
kvadratnimi metri bi bilo 
dovolj prostora tako za mu-
zej športa kot za tržiško 
knjižnico, ki bi ji pridružili 
nacionalno knjižnico špor-
ta. O tej zamisli smo se ved-
no pripravljeni pogovarjati.

Pripravili ste predlog strate-
gije razvoja turizma v obči-
ni, ki pa potrditve občinske-
ga sveta še nima.
Zelo uspešna sta v občini tu-
rizem na prostem in del kul-
turnega turizma z odlično 
delujočim Tržiškim muze-
jem. Vse skupaj lahko pove-
žemo v blagovno znamko. 
Kolesarjenje, pohodništvo, 
povezano z obiskom muze-
ja  ... Priprava strategije tu-
rizma je šla v to smer. Po eni 

strani imamo naval turistov 
na naše planšarije, kar sicer 
povzroča določene prome-
tne težave, vendar je še do-
volj prostora za izboljšave.
Imamo Dovžanovo sotesko, 
ki jo je za ogled treba pove-
zati v krožno pot, s tem 
bomo tudi promet lažje ure-
dili oz. ga ustavili že pri in-
formacijskem centru, kjer se 
bo začelo doživetje. V Šen-
tanski dolini si želimo bolj-
šega obiska kampa. V to ob-
močje želimo preseliti 
tržiško ribogojnico, ki zdaj 
gostuje v Besnici, kar ureja-
mo preko projekta LAS Go-
renjske ribe, možnosti so za 
lokostrelstvo ...
Tržič je z urejenimi maka-
damskimi cestami idealen 
za kolesarjenje, je pa to treba 
urediti z lastniki, kanalizira-
ti promet. Kar strategija pri-
naša, je, da mesto Tržič kot 
izhodišče postane blagovna 
znamka za pohodniški, dru-
žinski turizem v zahodnem 
delu Karavank. Letos prvič 
poskusno uvajamo »shut-
tle«, ki bo vozil proti Podlju-
belju in do Matizovca, v dru-
go smer pa do razcepa za 
Pungrat in Kofce. Po-
membno pa je sodelovanje, 
turistični ponudniki so pred-
log Strategije razvoja turiz-
ma odlično sprejeli.

Kako poteka sanacija posle-
dic lanskih ujm?
Škode po ujmah je v občini 
Tržič za vsaj deset milijonov 
evrov, a če se primerjamo z 
drugimi deli Slovenije, smo 
utrpeli malo. K sreči nihče 
ni bil poškodovan, začasno 
smo morali izseliti prebival-
ce (le) ene stanovanjske 
hiše. Mošenik je povzročil 
kar resno škodo, predvsem 
so v njegovi strugi in zaledju 
neverjetne količine materia-
la. Občina skupaj z državo 
poskuša sanirati najprej naj-
nujnejše, da hiše niso ogro-
žene, da bo vodotok deloval 

in da nas ne bo ob vsakem 
večjem deževju strah, kaj bo.
Naš sanacijski program zaje-
ma 50 projektov, od večjih 
do manjših, tri pa smo mo-
rali izbrati za letošnje leto. 
Izbrali smo cesto na Reber, 
kjer je v okolici 19 domačij. 
Na svojo roko smo uredili, 
da je cesta prevozna zaradi 
reševalcev, gasilcev, ampak 
to ni dokončna rešitev. V Po-
dljubelju bomo sanirali 
most Duševno in pa cesto v 
naselju Za jezom, kjer je 
poplavljal Mošenik.
Za lani in letos imamo od 
države odobren en milijon 
evrov, od tega smo že prejeli 
400 tisoč evrov avansa in jih 
namenili za sanacijo cest, 
zložb ... Najprej se je zdelo, 
da Dovžanova soteska v ujmi 
ni utrpela kakih hudih pos-
ledic, ceste so zdržale, bolj 
ali manj tudi struga Tržiške 
Bistrice, je pa znotraj sote-
ske poškodovanih kar veliko 
poti, kar vpliva na turizem. 
Škodo imamo prijavljeno, 
gre pa počasi.

Kako poteka gradnja prizid-
ka k zdravstvenemu domu?
Brez državne pomoči sami 
tega ne bi zmogli. Občina bo 
kljub sofinanciranju projek-
ta primaknila še približno 
1,2 milijona evrov iz prora-
čuna. Prizidek je nujno po-
treben zaradi prostorske sti-
ske zdravstvenega doma in 
upam, da mogoče to privabi 
še kakega mladega zdravni-
ka v Tržič.

Se bo projekt prizidka k šoli 
v Križah in športnega parka 
dokončno izvedel?
Na upravni enoti imamo vlo-
ženo vlogo za izdajo gradbe-
nega dovoljenja za prizidek 
šole, vrtca in kuhinje. Pro-
jekt, ki smo ga preprojektira-
li zaradi logističnih zadev in 
težav s pridobivanjem ze-
mljišč, smo razdelili v več 
faz. Računamo, da bomo v 

prvi fazi za prizidek k šoli še 
letos zasadili prvo lopato. V 
šolo bi začasno preselili vr-
tec in v naslednjih fazah 
zgradili nov vrtec, nazadnje 
še športno dvorano, kjer je 
zdaj telovadnica, in uredili 
območje okrog nogometne-
ga igrišča.
Predvidena je tudi obnova 
bistriške telovadnice in kas-
neje zunanjih igrišč, za kar 
se bomo prijavili na razpis 
gospodarskega ministrstva; 
in če nam uspe, gremo že 
med počitnicami v obnovo 
telovadnice.

Projekt DRR2 ste zaključili 
znotraj postavljenih okvirov.
Lani smo zaključili projekt 
DRR2, kar si štejemo v ko-
rist, ker nam je do konca 
leta uspelo izdati vse raču-
ne, kar je pomenilo, da smo 
počrpali vsa predvidena 
sredstva za vse zajete odse-
ke, kjer smo uredili kanali-
zacijo in drugo infrastruk-
turo. Projekt se je začel leta 
2021, vmes se je zgodil hud 
dvig cen v gradbeništvu, in 
ko sem to prevzel, sem se 
ukvarjal samo s tem.

Ste zadovoljni s sodelova-
njem občanov v participativ-
nem proračunu?
Čeprav je marsikdo pokazal 
skepso glede participativne-
ga proračuna, smo prejeli 
skoraj 80 predlogov obča-
nov. Mislim, da bo to en lep 
projekt. Z 90 tisoč evrov za 
delovanje krajevnih skup-
nosti v letu 2022 smo zdaj 
prišli na skoraj 250 tisoč 
evrov.

Nekaj podjetnikov je svojo 
dejavnost preselilo v sosed-
nje Naklo. Vas to skrbi?
Predvsem vsem želim veliko 
poslovnih uspehov in jih 
zdaj tudi razumem, zakaj so 
se preselili. Tržič je geograf-
sko specifična občina in baj-
nih razmer za večje indu-

strijske cone žal nimamo, 
podjetniki pa želijo zadovo-
ljiti svoje prostorske zahteve. 
Kljub temu je tudi v Tržiču 
nekaj izzivov za razvijanje 
proizvodnje in zelo sem ve-
sel, da podjetje Gubanc osta-
ja in se razvija na lokaciji 
nekdanje Lepenke.
Območje BPT pa je specifič-
no zaradi tega, ker je pod 
varstvom zavoda za varstvo 
kulturne dediščine. Nekdo, 
ki hoče moderno proizvo-
dnjo, mora to upoštevati, 
vložek na kvadratni meter je 
visok. Območje BPT je pri-
merno za kaj drugega, kot 
bo Podjetniški inkubator, s 
katerim pa želimo pokazati, 
da podjetništvo v Tržiču še 
živi.

Bo sprejeta Strategija razvo-
ja športa v občini 'živ' doku-
ment?
To je taka prva strategija na 
tem področju in ne želim, 
da obleži v predalu. Ponosni 
smo na sodelovanje s Špor-
tno zvezo Tržič. Nedavni 
Tek po ulicah Tržiča je bil 
prizor, ki si ga želiš: poln 
Atrij, polno tekačev, vsi dob-
re volje. Podobna prireditev 
bo Kriška trail, na žalost pa 
je letos zaradi vremenskih 
pogojev odpadel Zelenica 
Ski Raid. Marsikatera špor-
tna prireditev je tudi turistič-
no zanimiva in to spodbuja-
mo. Cilj je, da namenimo 
več denarja tako športu kot 
kulturi.

Kakšne načrte imate s stav-
bo nekdanje tovarne Peko 
Pur v Tržiču?
Tržič je član Združenja zgo-
dovinskih mest Slovenije, 
zgodba pa se navezuje na ob-
novo starega mestnega jedra 
in občinsko stanovanjsko po-
litiko. V prostorih Peko Pur 
imamo možnost za vsaj 30 
stanovanj, že smo začeli po-
govore s stanovanjskim skla-
dom, na kakšen način bi bila 
obnova mogoča.

Večkrat omenjate tudi po-
men energetske samo-
oskrbe.
Res je, predvsem kako zago-
toviti čim večjo samooskrbo 
z elektriko, kot so sončne 
elektrarne in pa elektrarna 
na deponiji, kar je naš resni 
cilj. Osredotočeni moramo 
biti na kohezijska sredstva 
in projekte, za katere lahko 
črpamo denar.
Rad bi poudaril tudi odlično 
sodelovanje z drugimi obči-
nami, predvsem sosednjo 
občino Naklo, in sicer na po-
dročju odvoza odpadkov, 
možnosti oskrbe s pitno 
vodo iz tržiških virov, pa 
tudi sodelovanje s Kranjem 
in drugimi glede skupne ob-
činske uprave, inšpektorata 
in redarstva, ki se tudi ureja-
jo. Dobro je sodelovanje z 
župani v okviru Sveta go-
renjske regije.

Pogovor z županom Občine Tržič Petrom Mikličem o aktualnih investicijah in dogajanju v občini

Ni bilo kaj dosti časa za učenje
Suzana P. Kovačič

Peter Miklič, župan Tržiča / Foto: Tina Dokl

»Šola za župana ne obstaja, so pa pomembne 
življenjske izkušnje, in če jih znaš prenašati v 
določene situacije, ti pridejo zelo prav. Ekipa je 
postavljena, delamo dobro, ob veliko dela pride 
kdaj tudi do iskrenja, ampak se tega ne otepam. 
Mnenja je treba povedati, da vidiš, kaj je 
pametno in kaj ne. Moj mandat pa se je že prvi 
dan začel z odpravljanjem posledic plazu na 
državni cesti proti Ljubelju.«
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Tržič – Dokument Strategija 
razvoja športa v občini Tržič 
od 2023 do 2030 je pripravi-
la delovna skupina, ki je 
najprej analizirala trenutno 
stanje in se nato osredotoči-

la na razvoj. Po zadnjih po-
datkih je v Športno zvezo 
Tržič vključenih 26 aktiv-
nih športnih društev. Izva-
jalci športa v občini Tržič v 
okviru vsakoletnega progra-
ma športa izvajajo 71 pro-
gramov prostočasne špor-
tne vzgoje otrok in mladine 
ter 31 programov, ki se 
usmerjajo v kakovostni in 
vrhunski šport, 11 izvajalcev 
pa ponuja 15 programov ka-
kovostnega športa. Na re-
kreativnem področju je 15 
ponudnikov z 39 programi. 
Analiza trenutnega stanja je 
pripravljavcem pomagala 
pri odločanju, katere pro-
grame ali aktivnosti na po-
dročju športa še krepiti.

Dinamičen dokument
Levji delež priprave strategi-
je je prevzela delovna skupi-
na v sestavi Stanislav Ficko 
kot vodja, Silvo Japelj in Bi-
serka Drinovec, ki so jih pre-

dlagali tržiški klubi in 
društva, ter Drago Goričan, 
ki ga je predlagala Občina 
Tržič. Skupino je imenoval 
župan Peter Miklič. »Med 
pripravo strategije smo se 
sestali enajstkrat, bilo pa je 
še več drugih formalnih in 

neformalnih razgovorov. 
Priprava je temeljila na treh 
sklopih: na strokovnem pog-
ledu na šport, športni infra-
strukturi in vsem drugem, 
kar je še povezano s špor-
tom. Že med analizo trenut-
nega stanja smo poslali an-
keto med vse tržiške klube 
in društva, z izpolnjenimi 
vprašalniki ter kasneje tudi 
pripombami in pobudami se 
jih je odzvalo kar 70 odstot-

kov. V fazi sprejemanja 
osnutka strategije, ki je bila 
predstavljena na odboru za 
družbene dejavnosti in ob-
činskem svetu, je bilo pos-
tavljenih nekaj vprašanj, 
npr. glede varstva okolja, 
trajnostnega ravnanja, prio-
ritet, tehnične izvedbe doku-
menta. Tudi to smo upošte-
vali,« je pojasnil Silvo Japelj, 
član delovne skupine in 
predsednik Športne zveze 
Tržič.
Kot je tudi poudaril, je stra-
tegija »živ« in dinamičen 
dokument, ki daje določene 
usmeritve tudi pri pripravi 
Letnega programa športa. 
»Ta se bo skozi čas dopol-
njevala in usklajevala tudi 
glede na cilje ter finančne 
možnosti Občine Tržič. 
Smo pa zadeve postavili v 
kontekst, kar se tiče progra-
mov, športnih objektov in 
strokovnega kadra, kar je 
bistvo financiranja športa. 
Aktualni župan se je zave-
zal, da se bomo do konca 
mandata približali petodsto-
tnemu financiranju športa 
iz občinskega proračuna. 
Letos smo še malo pod tem 
odstotkom.«

Poudarek na športu 
mladih
»Kot športnemu pedagogu 
se mi zdi zelo pomembno, 
da smo dali velik poudarek 
športu mladih. Če ne bomo 

imeli mladinskih pogonov, 
tudi vrhunskih športnikov 
ne bo. Lani smo se odzvali 
na razpis pristojnega mini-
strstva za sofinanciranje 
športnega pedagoga v prvi 
triadi osnovne šole. Vse tri 
tržiške osnovne šole so se 
prijavile na razpis in bile 
sprejete v projekt, zago-
tovljenih sofinanciranih 
sredstev pa je bilo približno 
20 odstotkov. Z vodstvom 
vseh treh šol, našo Športno 
zvezo Tržič in velikim 
posluhom župana Petra 
Mikliča nam je uspelo zago-
toviti manjkajoča sredstva 
in smo v vse tri osnovne 
šole lahko umestili športne-
ga pedagoga v prvo triado, 
kar sem štel tudi za enega 
svojih večjih dosežkov. Pro-
jekt traja do 30. junija letos, 
objavljen je že razpis mini-
strstva za prihodnje šolsko 
leto in vse tri šole se bodo 
znova prijavile nanj. Tudi 
župan v popolnosti podpira 

projekt in zato sva menila, 
da ga bomo nadaljevali tudi 
v prihajajočem šolskem 
letu,« je dejal Japelj.
Prizadevanja, kot je še pojas-
nil, gredo tudi v smeri zniže-
vanja cen najemnin špor-

tnih dvoran, telovadnic  ... 
»Želim, da za šport pridobi-
mo čim več mladih do 16. 
leta, da bi klubi in društva 
zanje lahko prišli do 
brezplačne uporabe špor-
tnih objektov.« Japelj je pou-

daril, da morajo klubi in 
društva priti do nekega res-
nega sistemskega financira-
nja v višjem odstotku. Kot je 
dejal, namreč nekateri zdaj 
životarijo oz. morajo denar 
za svoje delovanje nekako 

zagotavljati sami. Da bi pri-
dobili več strokovnega ka-
dra, ki ga zdaj manjka, pa 
želijo z nekimi pozitivnimi 
zavezami motivirati in nav-
dušiti študente Fakultete za 
šport ...

Občina Tržič ima dolgoletno športno tradicijo, ki v marsičem vpliva na dejavnost tudi v sedanjosti. Pomemben in »živ« dokument, nedavno sprejet na 
tržiškem občinskem svetu, je Strategija razvoja športa v občini Tržič od 2023 do 2030, ki prinaša določene usmeritve in se osredotoča na razvoj športa.

Sprejeta strategija razvoja športa

Suzana P. Kovačič

Silvo Japelj, predsednik Športne zveze Tržič  
/ Foto: arhiv Športne zveze Tržič

Velik poudarek so dali športu mladih. / Foto: arhiv Športne zveze Tržič

Odkup – posek – spravilo in prevoz lesa  I  Odkup biomase
051 358 368  I   info@megales.si  I   www.megales.si

Predvideno je postopno povečevanje sredstev za 
sofinanciranje programov športa s ciljem, da bo 
Tržič med tistimi občinami v regiji, ki bodo za 
namen športa namenjale več sredstev od 
povprečja, kar bi v letu 2027 predstavljalo pet 
odstotkov primerne porabe občinskega 
proračuna. Prioriteta je izgradnja ustreznih 
športnih objektov, ki bodo klubom in društvom 
omogočali normalno in predvsem kakovostno 
delo.

Bogastvo na športnem področju se kaže zlasti v 
športnikih, trenerjih in organizatorjih prireditev. 
V programu za razvoj športa v občini je 
zapisano, da bodo akterji skrbeli za vključevanje 
čim večjega števila otrok in mladine, zaposlenih, 
upokojencev in sploh vseh občanov v vse oblike 
športne in rekreativne dejavnosti ter jim tako 
omogočili aktivno in zdravo izkoriščanje 
prostega časa.

Jelendol – Nedavna investi-
cija na vodovodnem omrežju 
Jelendol, s katero se izboljšu-
je oskrba s pitno vodo za 
tamkajšnje uporabnike, je 
obsegala gradnjo električne-

ga priključka v dolžini okrog 
470 metrov, gradnjo novega 
jaška za montažo UV-svetil-
ke, ureditev električne nape-
ljave v jašku in odvodnjava-
nja preliva iz vodohrana ter 
zalednih vod, so sporočili iz 
Komunale Tržič »UV-dezin-

fekcija se uporablja za inakti-
vacijo bakterij, virusov in pa-
razitov v pitni vodi. Čeprav 
celica mikroorganizma osta-
ne po izpostavljenosti UV 
svetlobi živa, se ne more raz-
množevati in zato ni sposob-
na okužiti gostitelja.«

Investicija v Jelendolu
Suzana P. Kovačič
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Lom pod Storžičem, Tržič – 
Iz Občine Tržič so sporočili, 
da je gradnja poslovilne ka-
pele na pokopališču v Lomu 
pod Storžičem v zaključni 
prvi fazi. Vežica je pozidana 
in pod streho, vrednost inve-
sticije je približno 105 tisoč 
evrov. »Naslednja faza bo po 
zagotovitvi sredstev na vrsti 
predvidoma drugo leto, ko 
se bodo vgradila okna, vrata 

in notranja oprema,« so po-
jasnili na občini.
Mrliški vežici na pokopali-
šču v Tržiču sta popolnoma 
obnovljeni, vključno s čajni-
mi kuhinjami, pri obnovi pa 
je bilo treba, kot so pojasnili 
na občini, upoštevati zahteve 
zavoda za varstvo kulturne 
dediščine, kot so ohranjen 
zunanji videz vežic, vrata in 
konstrukcije. Na mrliških 
vežicah so zamenjali in izo-
lirali streho, obnovili sanita-
rije in prostore pogrebne 
službe (pisarna in skladi-

šče). »Zaključiti je treba še 
barvanje dela fasade, ostala 
dela so končana. Vrednost te 
investicije je približno 245 
tisoč evrov.« Tudi postavitev 
žarnega zidu je zaključena, 
na Občini Tržič so že vložili 
vlogo za pridobitev uporab-
nega dovoljenja. Vrednost 
tega dela investicije je okrog 
110 tisoč evrov.

Zaključena je prva faza gradnje poslovilne kapele na pokopališču v Lomu pod Storžičem, na 
pokopališču v Tržiču pa sta popolnoma obnovljeni mrliški vežici in postavljen žarni zid.

Suzana P. Kovačič

Za dostojno slovo

Podljubelj – Na lokaciji 
zdajšnje vrtine Smolekar v 
Lajbu v Podljubelju je izva-
jalec del 10. aprila začel 
vrtati novo vrtino. Kot so 
pojasnili na Občini Tržič, je 
dosedanja vrtina imela ka-
paciteto črpanja vode do 20 

litrov na sekundo, medtem 
ko bo imela nova kapaciteto 
kar do 50 litrov na sekundo. 
Vrtina bo namenjena izbolj-
šani oskrbi z vodo v Tržiču, 
njena kapaciteta pa bo za-
doščala tudi za morebitno 
oskrbo sosednje občine 
Naklo, če bi se dogovori raz-
vili v to smer.

Nova vrtina za boljšo 
oskrbo z vodo
Suzana P. Kovačič

Nova vrtina Smolekar bo imela kapaciteto črpanja vode do 
50 litrov na sekundo. / Foto: Občina Tržič

Gradnja poslovilne kapele v Lomu pod Storžičem  
/ Foto: Občina Tržič

Žarni zid na pokopališču v Tržiču / Foto: Občina Tržič

Popolnoma obnovljeni 
mrliški vežici na pokopališču 
v Tržiču / Foto: Občina Tržič

Zadolženi ste za sodelova-
nje s krajevnimi skupnostmi 
na območju občine. Kako 
poteka to sodelovanje, s čim 
se največ ukvarjate na tem 
področju?
Udeležujem se sej, na katere 
me povabijo člani svetov kra-
jevnih skupnosti, zato da 
jim prenesem tudi informa-
cije z občinske strani. Sem 
kot povezovalni člen, da re-
šujemo problematiko v sa-
mem kraju. Največ je reševa-
nja zatečenega stanja, ker so 
bili nekateri projekti, predlo-
gi obljubljeni že npr. pred 
letom 2000 ali pa se je vmes 
spremenila zakonodaja. 
Prepričana pa sem, da eno 
svetilko na javni razsvetljavi 
lahko zamenjamo takoj, ne 
da bi proračun obrnili na 
glavo, občanom pa to prine-
se veliko zadovoljstva. Veli-
ko smo naredili že lani, ko 
smo vsaki krajevni skupnos-
ti dali dodatnih 10 tisoč 
evrov investicijskega denar-
ja. Prebivalcem krajevnih 
skupnosti pa smo s partici-
pativnim proračunom omo-
gočili, da predlagajo projek-
te, za katere nimajo rednih 
sredstev. V lanskoletni dra-
ginji smo vsaki krajevni 

skupnosti, v občini jih je tri-
najst, zagotovili po še doda-
tnih 2000 evrov, če izkaže-
jo, da se jim je povečal 
strošek energentov. Niti ena 
krajevna skupnost tega ni iz-
koristila.
Večkrat so vprašanja v zvezi 
z navezavo na kolesarsko pot 
v Zadragi, čakamo na mož-
nost sofinanciranih sredstev, 
da bomo kolesarsko pot 
preplastili z asfaltom. Pro-
jekt bomo prijavili v meha-
nizem Dogovor za razvoj re-
gij (DRR3) in upam, da nam 
bo uspelo.
Velika težava so sosedski od-
nosi, služnostne poti, kjer 
sem lahko samo mediator. 
Smo pa z nekaterimi občani, 
ki so imeli v preteklosti 
kakšne zamere do občine, 
njenih zaposlenih, s pre-
vetritvijo in sedanjo ekipo 
kot neobremenjeno s pretek-
limi dogajanji že rešili 
kakšne zastarane zadeve.

Ukvarjate se tudi s področ-
jem sociale, stanovanjsko 
politiko. Ali ima Tržič dovolj 
neprofitnih občinskih sta-
novanj?
Neprofitnih stanovanj ima-
mo več kot dvesto, kar je 
zelo veliko glede na obseg 
občine, in vsa so zasedena. 

Neprofitna stanovanja se še 
vedno dajejo v najem za ne-
določen čas, kar se mi ne zdi 
prav, zakonske zahteve so 
včasih nelogične. Nekdo 
nujno zaradi neke osebne 
stiske, socialne ogroženosti 
v nekem trenutku potrebuje 
stanovanje, pa tega ne more-
mo rešiti, ker imamo polna 
stanovanja, v katerih so sta-
novalci že 50 ali več let. V 
preteklosti je občina prišla 
do nekaterih stanovanj tudi 
po raznih denacionalizaci-
jah, propadlih podjetjih. Nji-
hovi zaposleni še danes živi-
jo v teh stanovanjih, 
pravzaprav že njihovi po-
tomci, kar dopušča zakono-
daja. Neprofitno stanovanje 
in prestižni avto, parkiran 
pred stanovanjskim blokom 
– to ne gre skupaj. Če bi jaz 
odločala, bi najem nepro-
fitnih stanovanj časovno 
omejila, v tem času pa, sem 
prepričana, si lahko vsakdo 
na neki način ustvari nekaj 
svojega.
Letos smo za kar nekaj sta-
novanj namenili razpis z 
lastno udeležbo, kjer gre za 
vračljiva denarna sredstva 
najemnika, ki jih je zavezan 
prispevati upravičenec pred 
oddajo stanovanja. Lastno 
udeležbo so zavezani plačati 

upravičenci, katerih doho-
dek presega mejo dohodka, 
določeno v 9. členu Pravilni-
ka (upravičenci po predno-
stni listi B). Višina lastne 
udeležbe znaša največ 10 od-
stotkov vrednosti nepro-
fitnega stanovanja, izračuna-
ne po Pravilniku iz 116. 
člena SZ-1, brez vpliva loka-
cije. Lastna udeležba se na-
jemniku neprofitnega stano-
vanja vrne po desetih letih z 
dve odstotno obrestno mero.

Kako deluje Sosvet starejših 
Občine Tržič, ki mu predse-
dujete?
Čakamo na navodila, kako v 
praksi dejansko izvajati za-
kon o dolgotrajni oskrbi. 
Ravno pred dnevi smo imeli 
spoznavni sestanek z našim 
in nakelskim županom ter 
direktorjem Doma Petra 
Uzarja Tržič, ki ima našo 
koncesijo. Da vidimo, kje 
smo in kaj moramo narediti 
do prvega oktobra letos v 
zvezi z dolgotrajno oskrbo, a 
še do danes nimamo vseh 
odgovorov na vprašanja, ki 
smo jih postavili. Zato se le-
tos Sosvet starejših Občine 
Tržič še ni sestal, ker sem 
želela najprej pridobiti vse 
te podatke, ki bi jih lahko 
delila z našimi institucija-

mi. Zavedam se, da je vstop-
na točka za dolgotrajno os-
krbo Center za socialno 
delo, koordinacija bo v Kra-
nju, a imajo tudi oni kad-
rovsko stisko.
Imeli smo sestanke z mladi-
mi zdravniki iz naše občine, 
tudi temu področju se 
posvečamo, čeprav bi bilo 
pomanjkanje zdravnikov tre-
ba urediti na državni ravni. 
A se za naše okolje tudi mi 
zelo trudimo. Povečali smo 
število koncesij za zdravnike 
v tržiškem zdravstvenem 
domu, ker bo nekaj upokoji-
tev zdravnikov in je treba de-
lati za naprej, ne z danes na 
jutri.
Sodelujem res skoraj na 
vseh področjih, tudi pri pro-
jektih, še najmanj pa na po-
dročju turizma in energetike 
(sončne elektrarne).

Bodo jeseni tržiški vrtci lah-
ko sprejeli vse otroke?

Za vrtce sem vesela, da letos 
lahko sprejmejo vse otroke. 
Lani je bilo zelo stresno, ker 
nismo vedeli, kam bomo 
dali vse otroke, in smo zača-
sno problem rešili s preure-
ditvijo telovadnic. Letos nam 
ostanejo telovadnice in še 
vsi otroci bodo sprejeti. Vse 
več je vpisov otrok tudi iz so-
sednjih občin.

Prostovoljstvo v občini še 
živi?
Podaljšati želimo certifikat 
Prostovoljstvu prijazna obči-
na. Prijavili smo se na raz-
pis in mislim, da bomo to 
upravičili. Največ prostovolj-
cev pridobivamo v okviru 
prostovoljnih gasilskih dru-
štev, devet jih imamo v naši 
občini, in tudi tam sodelu-
jem, čeprav nisem gasilka. 
Njihovi občni zbori so bili 
zame zelo zanimivi, zdaj že 
veliko več vem o njihovem 
delovanju.

Suzana P. Kovačič

Metka Gaberc: »Včasih sem tudi mediatorka.« / Foto: Tina Dokl

Pogovor s tržiško podžupanjo Metko Gaberc o sodelovanju s krajevnimi skupnostmi, kolesarski poti 
proti Zadragi, prostovoljstvu, tudi vpisu otrok v vrtce ...

Letos brez stresa, vsi 
otroci bodo v vrtcih
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Tržič – Cilj eksperimenta je 
najti nove pilotne primere 
trajnostne rabe javnega 
prostora, ki bodo lahko na-
domestili izpete tradicional-
ne poglede na izbrane usi-
hajoče predele mestnih je-
der in jih napolnili z novimi 
perspektivami in svežo ži-
vljenjsko energijo. Hkrati je 
ideja projekta Revive kar 
najbolje opolnomočiti iz-
brane mlade talente, da raz-
vijajo svojo strokovno vizijo 
v skladu s spoštovanjem do 
kulturne dediščine in po-
treb lokalnega prebivalstva. 
Izbrane so štiri lokacije, ki 
se srečujejo z lastnimi izzi-
vi, ki so skupni mnogim 

mestom in krajem po Evro-
pi: Tržič (Slovenija), Iași 
(Romunija), Cellino Attana-
sio (Italija), Turku (Finska). 
Projekt vključuje slovenske 

in tudi tuje študente, z nji-
hovo pomočjo in idejami 
bodo iskali trajnostne, ino-
vativne in vključujoče rešit-
ve za revitalizacijo zgodo-
vinskih mestnih središč in 
krajev.

Mednarodna skupina mla-
dih strokovnjakov na različ-
nih področjih bo julija go-
stovala v Tržiču in se 
ukvarjala z urejanjem vrta 

Tržiškega muzeja. »Ekspe-
riment bo večdimenziona-
len, saj bo poleg idej in 
konkretnih del za ureditev 
vrta vseboval tudi interakci-
jo mladih strokovnjakov z 
lokalnimi prebivalci in inte-

gracijo krajanov v vsebine 
muzejskega vrta. Udeleženi 
v projekt imamo vizijo, da 
vrt postane podaljšek muze-
ja za učenje in interpretaci-
jo dediščine na prostem, 
kjer bomo skladno s potre-
bami domačinov zagotavlja-
li ohranjanje območja in 
njegov trajnostni razvoj, 
obenem pa si želimo, da 
krajani z vključevanjem vrta 
v svoje vsakodnevne ali 
hobijske aktivnosti prinaša-
jo v vrt utrip sodobnega ur-
banega Tržiča. Skupaj tako 
lahko zgradimo občutek 
skupnosti in pripadnosti 
mestu, v katerem živimo in 
delujemo,« je povedala An-
dreja Rauch, sodelavka Tr-
žiškega muzeja.

Občina Tržič se je kot eno zgodovinskih mest Slovenije vključila v nov evropski projekt Revive.  
S pomočjo in idejami študentov bodo iskali rešitve za revitalizacijo zgodovinskih mestnih središč.

Uredili bodo muzejski vrt

Suzana P. Kovačič

Naklo – S prvim januarjem 
letos je Komunala Tržič 
skladno s podeljeno konce-
sijsko pogodbo začela izvaja-
ti zbiranje odpadkov v sose-
dnji občini Naklo. »Občane 
smo o spremembah obvesti-
li v njihovem lokalnem časo-
pisu in z dopisi. Odvoz me-
šanih komunalnih odpadkov 
in odpadne embalaže v ce-
lotni občini Naklo tako pote-
ka izmenično vsakih 14 dni, 
odvoz biološko razgradljivih 
odpadkov pa trenutno pote-
ka tedensko,« so povedali na 
Komunali Tržič in poudarili, 
da vsem uporabnikom želijo 
zagotoviti čim višjo raven 

storitev. »Po informacijah, 
ki jih prejemamo s terena, 
so občani Naklega z našim 
delom zadovoljni.«
Tako v Naklem kot v Tržiču 
v aprilu poteka akcija zbira-
nja kosovnih odpadkov iz 
gospodinjstev. »Naročila od-
voza smo sprejemali do 12. 
aprila, zaradi večjega števila 
naročil pa bodo odvozi pred-
vidoma potekali še do konca 
meseca oziroma do realiza-
cije vseh naročil. Uporabniki 
sicer lahko tudi izven orga-
niziranih terminov za odvoz 
kosovnih odpadkov te sami 
pripeljejo v zbirni center v 
času njegovega obratova-
nja,« so še pojasnili na Ko-
munali Tržič.

Kovor – V zbirnem centru v 
Kovorju, natančneje na spo-
dnjem platoju za preklada-
nje odpadkov, so zaključili 
gradnjo nadstrešnice. Kot so 
pojasnili na Komunali Tr-
žič, bo streha preprečila 
vpliv vremenskih dejavnikov 
na skladiščeno odpadno em-
balažo, ki jo prevzamejo po-

oblaščene družbe, saj se za-
radi zunanjega vpliva spre-
minjata tudi sama teža in 
energijska vrednost odpad-
kov. Investicijo je financira-
la Občina Tržič. V prihodnje 
je predvidena izgradnja še 
ene nadstrešnice nad osred-
njim delom prekladalnega 
platoja ter postavitev strehe 
nad celotnim zbirnim cen-
tom odpadkov.

Odvoz odpadkov 
v občini Naklo
Suzana P. Kovačič

Nova nadstrešnica v 
Zbirnem centru Kovor
Suzana P. Kovačič

Paloviče – Gradbeno dovoljenje za novogradnjo 50-kubične-
ga vodohrana nad vasjo Paloviče in novega povezovalnega 
vodovoda v dolžini 475 metrov je bilo izdano. Na Občini Tržič 
so povedali, da je predvidena novogradnja vodovoda od pri-
ključka za vodohran, po cesti do Bogataja, hkrati bodo na tem 
odseku obnovili celotno cestišče z odvodnjavanjem. Celotna 
investicija je vredna 475 tisoč evrov, od tega bo približno 185 
tisoč evrov sofinancirala Evropska unija po ukrepu Zeleni pre-
hod, preostala sredstva bo zagotovila Občina Tržič. Na jav-
nem razpisu izbrani izvajalec del, podjetje Teleg-M, je 10. 
aprila opravil uvedbo v delo, rok izvedbe del je 120 dni.

Začetek gradnje vodovoda Paloviče

»Udeleženi v projekt imamo vizijo, da vrt 
postane podaljšek muzeja za učenje in 
interpretacijo dediščine na prostem, kjer bomo 
skladno s potrebami domačinov zagotavljali 
ohranjanje območja in njegov trajnostni razvoj.«

Nova nadstrešnica na spodnjem platoju za prekladanje 
odpadkov / Foto: Komunala Tržič

Po informacijah, ki jih na Komunali Tržič prejemajo s 
terena, so občani Naklega s storitvijo odvoza odpadkov 
zadovoljni. / Foto: Komunala Tržič

Leše – »Lešani so se morali 
zaradi stroškov odpovedali 
domu kulture, ki ga je obči-
na kasneje prodala. V last je 
krajevna skupnost leta 2007 
dobila veliko prazno stavbo 
šole. Propadajoča stavba, v 
katero dolgo let niso kaj dos-
ti vlagali, je s pomočjo Obči-
ne Tržič in s prostovoljnim 
delom krajanov pred leti do-
bila novo streho in obnovlje-
ne spodnje prostore, ki slu-
žijo za potrebe krajanov. Ker 
niso zelo zasedeni, iščejo 
povpraševalce po tovrstnih 
prostorih. V prvem nadstro-
pju sta dve prazni stanova-
nji, eno je nekoč služilo za 
učitelje. V drugem je zača-
sno še spominska soba z 
zbirko predmetov astronavt-
ke Sunite Williams. Tudi ve-
liko podstrešje je prazno, vse 
pa je potrebno obnove,« je 
povedala predsednica sveta 
Krajevne skupnosti Leše 
Metka Kokalj in dodala, da 

krajevna skupnost nima de-
narja za obnovo stanovanj, 
zato po tej poti iščejo investi-
torje, ki bi v tej zgodbi videli 
svojo enkratno priložnost, 

oziroma tudi uporabnike, ki 
jih zanimajo spodnji prosto-
ri. Kot pa je še poudarila, so 
Leše postale turistično zani-
mive zaradi svoje lege, ne-

okrnjene narave, lepih 
razgledov, čiste neklorirane 
vode in miru. So tudi dobra 
izhodiščna točka za kolesar-
je, pohodnike, sprehajalce ...

V Lešah, majhni, slikoviti in razpotegnjeni vasici na pobočju Dobrče, tamkajšnja krajevna skupnost 
išče investitorje in uporabnike za prostore stare šole.

Iščejo investitorje

Suzana P. Kovačič

Iščejo uporabnike in investitorje za prostore stare šole.

Tržič – Prostovoljci Osnovne 
šole Tržič pod mentorskim 
vodstvom Ane Felkar in Ro-
mane Turk trikrat letno obiš-
čemo stanovalce in zaposle-
ne v domu Petra Uzarja Tr-
žič. Zanje pripravimo pro-
gram, v katerem lahko sode-
lujejo tudi stanovalci. Vedno 
znova naletimo na lep spre-

jem in neverjeten odziv. Po-
gosto se nam pridružijo tudi 
svojci, ki so na obisku pri sta-
novalcih doma. Nemalokrat 
me ustavijo in me sprašuje-
jo, kdaj spet pridemo.
Prisrčen stik z učenci, nepo-
sredna, včasih le nebesedna 
komunikacija sta stalnica 
obiskov v domu. Učenci si 
na ta način oblikujejo pozi-
tivno mnenje o starejših, se 
jih naučijo razumeti in jih 

ceniti. Starejši pa prav oživi-
jo ob stiku z otroki in mla-
dostniki. Glasba, govorjena 
beseda, gibi omogočijo, da 
se med ustvarjalci programa 
in občinstvom splete nevi-
dna vez.
Ob marčevskih praznikih so 
učenci zborčka glasbenih 
cevi pod vodstvom učiteljice 
Maje Keržič popolnoma 
očarali vse navzoče. Posebej 
prisrčno pa so stanovalci 

sprejeli drobne poslikane 
kamenčke, ki so jih porisali 
učenci v podaljšanem biva-
nju. Njihovi mentorici sta 
Julijana Drenovec in Anči 
Žohar.
Kaj je torej res vredno? Naj-
več so vredne majhne pozor-
nosti, majhni dogodki, krat-
ki utrinki, topli pogledi, 
prisrčne zahvale, ki povežejo 
ljudi različnih generacij in 
različnih pogledov na svet.

Kaj je res vredno

Romana Turk, 
učiteljica

To sem se vprašala po tem, ko smo zaključili obisk z učenci v Domu Petra Uzarja.
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Tržič – Dušan Podrekar v Tu-
rističnem društvu Tržič, da-
nes društvu Plac, ki je glavni 
organizator Mednarodnih 
dnevov mineralov, fosilov in 
okolja, sodeluje od leta 2015. 
Kot je dejal, bi petdeseto pri-
reditev Minfosa morali pra-
znovati že pred dvema leto-
ma, ko je bil vodja prireditve 
in večletni predsednik turi-
stičnega društva sedanji žu-
pan Peter Miklič. »Po nasto-
pu županstva mi je predal va-
jeti priprav in organizacijo 
Minfosa. Ker bo letošnji, pet-
deseti Minfos res zanimiv in 
pester, vabim vse, ki jih tovr-
stna tema zanima, da nas 
obiščejo in v Tržiču preživijo 
lep dan in najdejo nova doži-
vetja,« je povabil Podrekar.

Kot je dejala predsednica 
Turističnega društva Plac 
Judita Belhar, gre za častitlji-
vo obletnico nekega dogod-
ka, ki je zaznamoval ne 
samo društvo, temveč tudi 
mesto Tržič in širšo sloven-

sko javnost. »Dnevi minera-
lov, fosilov in okolja nas čla-
ne društva vsako leto 
spodbudijo, da delamo po 
svojih najboljših močeh, jih 
vsebinsko izboljšujemo, vpe-
ljujemo novosti v dogajanje, 

vabimo predstavnike dru-
štev, ki nam predstavljajo 
kulturno in materialno dedi-
ščino preteklih rodov. Po-
nosni smo na število razsta-
vljavcev, ki vsako leto raste, 
pa seveda na vsako leto večje 
število obiskovalcev. Še po-
sebna zahvala velja vsem čla-
nom društva, ki opravljajo 
delo kot prostovoljci.«

Še malo v zgodovino
Kot je Dušan Podrekar zapi-
sal v zbornik, ki bo izšel ob 
jubileju, so pobudo za prvo 
razstavo mineralov dali pri-
jatelji iz s Tržičem pobrate-
nega francoskega mesta Ste
-Marie-aux-Mines.  »V 
alzaškem mestu je François  
Lehmann že leta 1964 orga-
niziral manjšo razstavo mi-
neralov, ki je do danes pre-

rasla v velik mednarodni 
sejem. François  Lehmann je 
bil velik prijatelj Tržiča in 
njegova pobuda za sejem 
mineralov v Tržiču je padla 

na plodna tla. Razstavo kam-
nov in mineralov so težko 
pričakovali domači in še po-
sebno tuji zbiratelji minera-
lov in fosilov. Prav razstava 
je omogočala prvi vpogled v 

skrivnostni svet mineralov 
in žlahtnih kamnov, ki so 
bili skriti v globinah jugoslo-
vanskih rudnikov. Tako je 
leta 1973 v Tržiču nastala 
prva Razstava mineralov in 
fosilov.«
Sejem je, kot opisuje Podre-
kar, sprva potekal v skro-
mnih razmerah, v telovadni-
ci takratne Osnovne šole 
heroja Bračiča in Paviljonu 
NOB v Tržiču. »V nasled-
njih letih se je prireditev se-
lila v prostore Osnovne šole 
Bistrica in kasneje v prosto-
re Osnovne šole Tržič. Zara-
di prostorskih kapacitet in 
omejitev je vrsto let potekala 
v enakih okvirih. S prenovo 
dvoran v BPT pa od leta 
2022 prireditev prostorsko 
dobiva nov razmah.«

Tridnevni, letos jubilejni Mednarodni dnevi mineralov, fosilov in okolja v Tržiču bodo potekali od 10. do 12. maja. Bogat bo tudi 
spremljevalni program. Predsednica Turističnega društva Plac Judita Belhar dodaja: »Uživajmo v čudovitih predstavah kamnov, 
fosilov in nakita.«

Čudovite predstave kamnov, 
fosilov in nakita

Suzana P. Kovačič

Na 2400 kvadratnih 
metrih površine bo 
letos razstavljalo kar 
105 razstavljavcev in 
prodajalcev, dvanajst 
strokovnih 
razstavljavcev in štiri 
osnovne šole.

Judita Belhar / Foto: Toni Čebron

Dušan Podrekar / Foto: Tina Dokl

MEDNARODNI DNEVI MINERALOV, 
FOSILOV IN OKOLJA ∙ TRŽIČ ∙ Dvorana BPT

10.–12. maj 2024

∙ Dlakavi nosorog tudi v Sloveniji! 

∙ Prikaz taljenja železa kot pred 2500 leti 

∙ Prof. dr. Anton Ramovš, 100-letnica rojstva 

∙ Vodeni ogledi: Šentanski rudnik, 
 Dovžanova soteska, obnovljena mala HE - BPT

∙ UV fluorescentni minerali 

∙ Razstava gob in biofluorescentnih gliv

∙ Ustvarjalne in izobraževalne delavnice

∙ in še mnogo več

 Fosilna flora ter sulfidni minerali 
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www.trzic.info

PONEDELJEK, 6. 5.  
18.00 ∙ ODPRTJE RAZSTAVE 
ŠENTANSKI RUDNIK – RAJ 
POD NAMI, Dvorana BPT

ČETRTEK, 9. 5.  
17.00 ∙ ODPRTJE RAZSTAVE 
SKRITI DRAGULJI SLOVENIJE, 
Paviljon NOB

50. MINFOS
PETEK, SOBOTA, NEDELJA
Največji prodajni sejem 
mineralov, fosilov in nakita 
v Sloveniji ∙ Strokovne 
in priložnostne razstave ∙ 
Ustvarjalne in izobraževalne 
delavnice ∙ Vodeni ogledi ...

PETEK, 10. 5. 
18.30 ∙ SVEČANA SLOVESNOST
19.30 ∙ KONCERT 
SKUPINE ORLEK
Šotor pred dvorano BPT

SOBOTA, 11. 5. 
16.00–19.00 ∙ NASTOP 
SKUPINE ENJOY 
YOUR PRIVACY
Šotor pred dvorano BPT

Celoten progrem:

VSTOP

PROST

www.trzic.si
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Če na hitro preletim vašo 
koncertno dejavnost v zad-
njega četrt stoletja, je minilo 
že kar nekaj časa od vašega 
zadnjega nastopa v Tržiču ...
V Tržiču smo nazadnje na-
stopili poleti 2019, ko smo 
igrali na tržiški »plaži«. V 
goste so nas v sodelovanju z 
Občino Tržič povabili tržiški 
»pleharji«, s katerimi smo 
tudi skupaj zaigrali nekaj 
pesmi. Še iz časa, ko smo 
Orleki pogosto nastopali 
skupaj s Pihalnim orke-
strom Svea Zagorje, nam je 
ostalo sedem aranžmajev in 
vsako leto nas eden ali dva 
pihalna orkestra povabita k 
sodelovanju.

Tokrat ste Orleki v posebni 
vlogi, osrednji glasbeni go-
stje na 50. Mednarodnih 
dnevih mineralov, fosilov 
in okolja. Ste vedeli, da 
ima tudi Tržič rudarsko 
zgodovino?
Tega pa res nisem vedel. Je 
pa naš pevec Vlado Poredoš 
več zgodovinarja in morda 
bolje pozna tudi tržiško zgo-
dovino. (smeh)

MINFOS letos praznuje ab-
rahama, tudi Orleki letos 
zaznamujete 35-letnico, ki jo 
boste praznovali na različne 
načine ...
Res je. Že kar 35 let razvese-
ljujemo ljudi po vsem svetu, 
največ pa seveda po Sloveni-

ji. Zaznamovali jo bomo na 
različne načine, tudi s kon-
certi po Sloveniji, novim al-
bumom in še čim.

Kot pravite, ste med drugim 
prenovili nekaj starejših po-
snetkov, ki bi jim lahko rekli 
zgodnja dela. Kako se je v 
vseh teh letih prenavljala za-
sedba? Vlado in vidva z bra-
tom Juretom sta od začetka, 
drugi so mlajši, imate moč-
no sekcijo trobil ...
Znani smo po tem, da ima-
mo obogateno rokovsko za-
sedbo s harmoniko in moč-
no trobilsko sekcijo, kar 
nam daje poseben prepo-
znaven zvok. V zadnjih letih 
smo predelali nekatere svoje 

stare pesmi iz začetnega ob-
dobja, predvsem tiste, ki so 
ostale v senci večjih hitov. 
Vsak album je prinesel hit 
ali dva, mi pa smo imeli na 
zgoščenki vedno še več dob-
rih pesmih, po našem mne-
nju še boljših kot so tiste, ki 
so postale hit. Z leti smo 
ugotovili, da jih je najbolje 
predelati na način, kot so pe-
smi zorele z leti, s koncerti, 
z občasnimi kadrovskimi 
menjavami v skupini.
Vsak, ki pride v skupino na 
novo, prinese nekaj novega s 
seboj, nov pristop, nov stil – 
in to nam je všeč. To je Or-
lek, da vsak član doda svoj 
bazični njemu najbližji stil, 
žanr v te pesmi, ki tako dobi-

jo svojo podobo. Nekatere 
smo posneli na novo tudi na 
željo kitarista Iva Vidergarja, 
sicer tudi ustanovnega člana 
skupine, ki je leta 2016 po 
20 letih prišel nazaj v skupi-
no, in so z njim spet dobile 
neko novo energijo, nov 
zvok. Za Vinsko trto nas je 
»fehtal« kakšnih šest, sedem 
let, da smo jo naredili na 
novo. In tako je prišla nazaj 
v koncertni repertoar, lani 
pa smo jo tudi posneli – in 
še videospot zanjo v štajer-
skem vinorodnem okolišu.
Odzvali so se tudi mnogi 
znani pevci, kot so Hamo, s 
katerim smo posneli pesem 
Punca s Šohta, Mojo boginjo 
je zraven zapel Jernej Dir-

nbek - Dimek iz Mi2, Maja 
Predatoria, s katero smo po-
sneli novo skladbo Na mor-
je, ki bo izšla kot singel na 
začetku poletja. No, Vlado 
Kreslin pa nas je povabil, da 
smo skupaj posneli pesem 
Mali bogovi še iz časa skupi-
ne Martin Krpan.
V letu 2022 smo na povabilo 
Rudarske godbe Hrastnik 
celo na novo posneli našo le-
gendarno Adijo, knapi. 
Skladba je mešanica žive in 
elektronske glasbe, za kar je 
zaslužen znani DJ JAMirko, 
ki je poskrbel, da ima sklad-
ba res moderen zvok.

Sicer prisegate na staro dob-
ro rokenrol zabavo, a se 
hkrati ne bojite novega. Ste 
res posneli videospot s po-
močjo umetne inteligence?
Eno naših starejših pesmi 
Moja boginja smo posneli 
na novo. In da na YouTube 
nismo dali samo slike zra-
ven glasbe, smo se odločili, 
da poskusimo z umetno in-
teligenco. Ko smo iskali po 
spletu, kdo bi nam lahko na-
redil takšen spot, smo nale-
teli na Škofjeločana Žana 
Križnarja, ki živi na Šved-
skem, in smo se hitro dogo-
vorili. Odziv je bil izjemen 
in videospot ima že več kot 
200 tisoč ogledov v dobrih 
dveh mesecih.

Vrniva se k 10. maju in trži-
škemu koncertu – v kakšni 
zasedbi prihajate?

V polni 9-članski zasedbi.

Boste pri občinstvu preiz-
kusili skladbe z novega al-
buma, ki prihaja? Sta bila 
marec in april zato brez 
koncertov?
Tako je. Koncerte smo 
zaključili sredi januarja, po-
tem smo začeli vaje, da smo 
naštudirali še štiri nove pe-
smi in jih ob koncu marca 
posneli v studiu Lotos v Šen-
tjerneju. Zdaj so posnete, 
zmiksane in zgoščenka je v 
tisku. Upamo, da jih bomo 
pri vas že imeli s seboj. Lah-
ko rečem, da v Tržiču zače-
njamo turnejo po Sloveniji 
ob 35-letnici, album pa bo 
imel naslov 3,5 Pol-
nomastno. Na njem bo prib-
ližno pol starih pesmi, veči-
noma z gosti, in pol novih 
pesmi.
Nekatere pesmi, sploh tiste 
starejše, ki bodo na tem al-
bumu, so tako ali tako že v 
programu, bosta pa dve ali 
tri pesmi povsem nove, ki 
jih občinstvo še ne pozna.

In še zadnje »insajdersko« 
vprašanje, na katero bo od-
govoril Vlado, ki je v Kranj 
hodil v srednjo šolo. Se 
spomni tudi kakšnega sošol-
ca, sošolke iz Tržiča?
Vlado Poredoš odgovarja: 
»Imel sem sošolko Angelo 
Levstik, ki zdaj živi v Tržiču, 
delala pa je v BPT Tržič, iz 
paralelke pa je bil Janc 
Krmelj.«

Igor Kavčič

Orlek express iz Zasavja prihaja ob Tržiško Bistrico / Foto: arhiv skupine Orlek

Tržič – »Ob pol stoletja 
obstoja razstave se spodobi, 
da jubilej obeležimo s knji-
žno izdajo, ki naj priča o na-
stanku prireditve in njeni 
zgodovini. Kratka knjižica 
ne more zaobjeti vsega tru-
da, ki so ga opravile pretekle 
generacije organizatorjev, 
sodelavcev, prostovoljcev in 
razstavljavcev. Vseeno vklju-
čuje glavne dogodke in 
ključne ljudi, od katerih ne-
kateri sodelujejo tudi kot av-
torji člankov,« je v zbornik z 
naslovom 50. Minfos, zgo-
dovina, spomin, prihodnost 
zapisala predsednica Turi-
stičnega društva Plac Judita 
Belhar.
Urednik zbornika je dr. Kle-
men Belhar, urednica sli-
kovnega gradiva in obliko-
valka zbornika je Andrejka 
Belhar Polanc. Avtorji član-
kov so Peter Miklič, David 
Bouvier, Noëllie Hestin, Ju-
dita Belhar, Dušan Podre-
kar, Klemen Belhar, Mirko 
Majer, Lado Srečnik, Rok 
Gašparič, Matija Križnar, 

Miha Jeršek, Matevž Novak, 
Davorin Preisinger, Gašper 
Golmajer, Alojzij Pavel Flor-
jančič, Franc Golob, Edo 
Grmšek, Peter Urbanija, 
France Stare, Marjana Zu-
pan in Zvonka Pretnar.
Zbornik je bogat s fotografi-
jami več avtorjev, izdajatelj 
je Turistično društvo Plac, 
sofinancira ga Občina Tržič. 
Zanimiv je med drugim tudi 
zapis urednika zbornika: 

»Kdor dandanes obišče 
MINFOS, se zlahka vpraša, 
zakaj je ta sejem v Tržiču, ki 
na prvi pogled nima ničesar 
z rudarstvom in minerali. 
Mesto z okolico je poznano 
po tradicijah čevljarstva in 
smučanja ter po lepi okolici. 
Tak sloves ni skladen s so-
dobnim življenjem, saj sta 
se čevljarstvo in alpsko smu-
čanje večidel umaknila dru-
gim dejavnostim. Stare tra-

dicije so propadle in že 
nastajajo nove. Gre za pro-
ces, ki morda ni nikoli za-
ključen in se je v preteklosti 
že večkrat odvil. Preden so 
se v Tržiču razvile različne 
obrti, med njimi tudi čevljar-
stvo, je bilo za nastanek in 
razvoj kraja ključno rudar-
stvo.« Čeprav skromna, je 
rudarska dediščina eden od 
razlogov za nastanek MIN-
FOS-a v Tržiču.

Suzana P. Kovačič

Ljubljana – Sodelovanje 
Društva prijateljev minera-
lov in fosilov Slovenije 
(DPMFS) s prireditvijo Min-
fos ima že dolgoletno tradi-
cijo, saj je vrsto let društvo 
tudi organiziralo prireditev. 
V strokovnem pogledu 
DPMFS vsako leto predlaga 
teme, ki bi jih predstavilo na 
prireditvi, in s tem skuša oh-
ranjati tudi še tisto prvotno 
poslanstvo, ki je temeljilo na 
predstavljanju mineralov, 
fosilov in kamnin oziroma 
na splošno geološke dedišči-
ne. Nekateri bolj aktivni 
društveni člani tudi vsakole-
tno pripravijo na ogled svoje 
primerke na izbrano temo, 
letos je to fosilna flora in 
sulfidni minerali. Seveda pa 
DPMFS in organizator sode-
lujeta tudi še z drugim stro-
kovnim partnerjem, Priro-
doslovnim muzejem Slove-
nije, ki ravno tako poskrbi za 
marsikatero zanimivo te-
matsko razstavo in pomaga 
pri uresničevanju zadanih 
nalog ob zahtevni organiza-
ciji tržiške prireditve.
Ob letošnji 50. prireditvi 
Minfos pa DPMFS že zdaj 
načrtuje praznovanje svoje-

ga jubileja, to je 50-letnice 
društva, ki jo bomo prazno-
vali leta 2027. Kot običajno 
pa društvo že zdaj stremi k 
novim ciljem, kot so društve-
na strokovna revija Konkre-
cija (letos maja izide že 13. 
številka) ter nekaterim dru-
gim ciljem, povezanim tudi 
z Minfosom.

Mag. Matija Križnar 

Pečat tradicije

Ob 50. Mednarodnih dnevih mineralov, fosilov in okolja bo v ponedeljek, 6. maja, izšel zbornik.

Zgodovina, spomin, prihodnost

Po petih letih skupina Orlek spet prihaja v Tržič, kjer bodo Zasavci začeli turnejo ob svoji 35-letnici. Na zvezi je bil basist Mitja Tori.

Na rudarsko zabavo z Orleki

Fotografije na platnicah: Sphaeroschwagerina carniolica in različni minerali iz rudnika 
Trepča (pirit, kalcit, kremen, sfalerit) / Foto: Dušan Podrekar

Matija Križnar  
/ Foto: osebni arhiv
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Rojstvo logotipa MINFOS-a
Veseli me, da MINFOS še živi, da raste in je v dobro vseh nas.

Škofja Loka – Na 23. Med-
narodni razstavi mineralov, 
fosilov in okolja leta 1993 v 
Tržiču je bil generalni po-
krovitelj podjetje Marmor 
Hotavlje, s katerim sem 
imel zelo dobre stike. Njiho-
vi oblikovalki Beti Poljanšek 
Koman sem predlagal, da 
pri oblikovanju razstavnega 
kataloga uporabi znamenit 
amonit iz hotaveljčana, ki je 
na spolirani plošči mize na 
terasi Blejskega gradu. Le 
dobro fotografijo je treba na-
rediti! Takoj mi je odgovori-
la, da imajo fotografijo v ar-
hivu.
Zame je Beta že pred tem 
naredila zelo uspel logotip 
novonastale tržiške družbe 
Geoprof, ki je imela nalogo, 
da rudnik živega srebra v 
Podljubelju odpre za izobra-

ževalne in turistične name-
ne. Bil sem njen prvi »zača-
sni« direktor. Večinski 
družbenik te izvajalske orga-
nizacije je bilo prav naše 
društvo z 39,70-odstotnim 

deležem, drugi partnerji so 
bili domače turistično dru-
štvo, Občina Tržič, založba 
Didakta iz Radovljice, Glas 
Gorenjske in Alpetour.
V tistih časih sem bil tudi 
urednik več knjižnim publi-
kacijam in časopisom, med 

njimi tudi broširanim novi-
cam Društva prijateljev mi-
neralov in fosilov Slovenije, 
ki so postale imenitna in ug-
ledna serijska publikacija 
Konkrecija. Beto Poljanšek 
Koman sem prosil, naj poleg 

logotipa za »moj« Geoprof 
oblikuje še logotip za naše 
društvo. Ob kratici MINFOS 
(minerali, fosili, okolje, Slo-
venija) naj uporabi še amo-
nitovo spiralo. In rodil se je 
MINFOS. Poveden, na videz 
skromen, malce skrivnos-

ten, a vseeno všečen. Znova 
se je potrdil rek Manj je več.
Sicer so bili to časi naše iz-
jemne dejavnosti. Leta 1991 
smo v Podljubelju s podje-
tjem Rudmet iz Škofje Loke 
začeli odpirati Avgustov 

rov, do leta 1996 pa z Ru-
dnikom urana Žirovski vrh 
še Fridrikov in Antonov rov. 
Skupaj z Zavodom za kultu-
ro in izobraževanje Tržič 
smo začeli prirejati poletne 
geološko-arheološke razi-
skovalne tabore na Lajbu. 
Na MINFOS so prihajali že 
nekateri poznani zbiralci, 
nekateri so se pojavili na 
novo. Vedno bolj so odpada-
li pomisleki in nezaupanje 

med njimi. Amaterjem so 
strokovnjaki pomagali z 
nasveti, slednji pa so od 
njih izvedeli za nova najdi-
šča in na prinesenih pri-
merkih dopolnjevali svoja 
dognanja in pogosto odkrili 
nove reči. Eden takih dosež-
kov je tudi obširna knjiga 
Mineralna bogastva Slove-
nije, ki je izšla leta 2006 v 
zbirki Scopolia pri Prirodo-
slovnem muzeju Slovenije.

Alojzij Pavel 
Florjančič

Katalog MINFOS-a Tržič 
1993 / Foto: osebni arhiv

Alojzij Pavel Florjančič, boter meteorita Javorje, v 
nekdanjem prostoru MINFOS-a v Tržiču leta 1998   
/ Foto: osebni arhiv

Doživetje Šentanskega rudnika
Šentanski rudnik živega srebra leži devet kilometrov severno od Tržiča, pri zaselku Lajb, ob cesti, ki ob potoku Mošenik vodi proti Ljubelju.

Podljubelj – Ohranjen ru-
dniški sistem ima sedem ob-
zorij, dolg je približno pet 
kilometrov ter skrit pod po-
vršjem jugovzhodnega po-
bočja Begunjščice. Rudo ci-
nabarit so v bližini Podljube-
lja odkrili že sredi 16. stole-
tja. Leta 1670 so na Lajbu 

naleteli na nahajališče, ki je 
bilo dovolj bogato, da so ga 
začeli izkoriščati. Iz cinaba-
rita so pridobivali živo sreb-
ro, edino kovino, ki je pri 
običajni temperaturi in tlaku 
v tekočem stanju.
Sistematično raziskovanje 
nam takrat še neznanih ko-
tičkov in zgodovinskega kon-
teksta Šentanskega rudnika 
smo v Službi Turizem Tržič 

začeli leta 2020. Velik izziv 
nam je predstavljalo pred-
vsem neznano stanje notran-
josti rudniškega kompleksa, 
ki je bil za zarušenimi vhodi 
Avgustovega, Jakobovega, 
Fridrikovega, Jurijevega ter 
Alojzijevega rova, medtem 
ko sta bila lažje dostopna An-
tonov in Julijev rov. Po inten-
zivnem zbiranju informacij 
in preučevanju stare doku-
mentacije smo konec leta 
2022 naročili raziskovalna 
dela z laserskim skenira-
njem, ki so se končala v maju 
2023. Rezultat del nam je po-
nudil aktualen vpogled v ru-
dniški sistem, s katerim 
bomo lahko smiselno zasno-
vali nadaljnje korake. Tridi-
menzionalna skica, ki je bila 
plod požrtvovalnega dela, je 
bila temelj za stvaritev make-
te Šentanskega rudnika, ki 
omogoča sleherniku lažje do-
jemanje tega izjemnega ru-
dniškega sistema.
Letos smo naročili priprav-
ljalna dela, s katerimi bomo 
v čim večji meri zagotovili 
optimalno prehodnost in do-
stopnost Šentanskega rudni-
ka za nadaljnja dela in razi-
skovanja s končnim ciljem 
vzpostavitve Podzemnega 
doživljajskega parka Sveta 

Ana. S pripravljalnimi deli 
se bo vzpostavila prvotna po-
vezava med Antonovim, Ja-
kobovim in Fridrikovim ro-
vom, ki je bila z zaprtjem 
leta 1902 prekinjena in je 
trenutno dostopna le jamar-
jem. Predmet naročila je 
tudi vzpostaviti krožno pot v 
Antonovem rovu, medtem 
ko so v Jurijevem rovu pred-
videni manjši sanacijski po-

segi, s katerimi bomo na le-
tošnjem Minfosu premierno 
omogočili obisk tega obzor-
ja. Z odstranitvijo nevarnega 

odvečnega materiala se bo v 
Julijevem (odvodnjevalnem) 
rovu odprla pot za preučitev 
možnosti vodne atrakcije.

Gašper Golmajer, vodja 
Službe Turizem Tržič

Z odstranitvijo nevarnega odvečnega materiala se bo v 
Julijevem (odvodnjevalnem) rovu odprla pot za preučitev 
možnosti vodne atrakcije. / Foto: Gašper Golmajer

Interaktivno razstavo Šentanski rudnik – raj pod 
nami bomo odprli v ponedeljek, 6. maja, ob 18. 
uri v stolpu BPT ob počastitvi 50-letnice 
Minfosa. Prvič si bo moč ogledati predmete, 
najdene v rudniškem sistemu in njegovi okolici. 
Potekal bo tudi natečaj za poimenovanje velike 
izkopne dvorane.

Na Občini Tržič verjamemo, da bo ob trdem 
delu skozi prihajajoča leta v Šentanskem 
rudniku zaživel Podzemni doživljajski park 
Sveta Ana ter postal ena izmed vodilnih 
turističnih atrakcij naše regije. To bo 
pribežališče vseh ljubiteljev narave, kulture, 
kulinarike in adrenalina.

Beto Poljanšek Koman sem prosil, naj poleg 
logotipa za »moj« Geoprof oblikuje še logotip za 
naše društvo. Ob kratici MINFOS (minerali, 
fosili, okolje, Slovenija) naj uporabi še 
amonitovo spiralo. In rodil se je MINFOS. 
Poveden, na videz skromen, malce skrivnosten, 
a vseeno všečen.

Obisk rudnika / Foto: Jošt Gantar

Raziskovanje zgodovinskega konteksta Šentanskega 
rudnika / Foto: Vili Vogelnik
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Nova Scala  
Raziskujte življenje

Kombinirana poraba goriva in izpusti CO2: 5,7 – 5,1 l/100km in 128 – 117 g/km, emisijska stopnja: EURO 6, specifična 
emisija dušikovih oksidov (NOx): 0,0232 – 0,0136, trdni delci: 0,00025 – 0,00007 g/km, število delcev: 0,00882–

0,00478 x 1011. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije 
onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo 

zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.

Monte-Carlo je registrirana blagovna 
znamka družbe Monaco Brands.

Avtohiša Vrtač Šuceva ulica 28, Kranj, tel.: 04 270 02 64

Odlično sodelovanje

Kranj – Sodelovanje Društva 
prijateljev mineralov in fosi-
lov Slovenije (DPMFS) in tr-
žiškega turističnega društva 
bi bilo lahko za vzgled mno-
gim organizacijam v Sloveni-
ji. Delo se namreč na podro-
čju predstavitve nežive nara-
ve mineralov in fosilov moč-
no prepleta. Tako že nekaj 
desetletij turistično društvo 
skrbi za organizacijo priredi-
tve in za vso logistiko okoli 
dogodka, Društvo mineralov 
in fosilov pa skrbi za strokov-

no plat prireditve. Za obe or-
ganizaciji je dovolj dela. 
Končni cilj obeh pa je, da bi 
bili obiskovalci zadovoljni. 
Prijetno nas je presenetil 
lanskoletni velik obisk. 
Čeprav vreme ni bilo najlep-
še, so obiskovalci v dolgi 
vrsti čakali pred vhodom. V 
predprostoru smo jim člani 
DPMFS v šestih vitrinah 
pripravili razstavo, prijetno 
za oči in dušo. Vsako leto 
malo pred razstavo izide tudi 
naše glasilo Konkrecija, s ka-
terim želimo obiskovalce 
ozaveščati o pomenu nežive 

narave in jih tako spodbuditi 
k njenemu ohranjanju. Le-
tošnja tema Konkrecije so 
sulfidni minerali. Skupno je 
tem mineralom to, da poleg 
drugih mineralov vsebujejo 
tudi kemični element žveplo 
(S). Poznamo jih kar veliko, 
na primer antimonit, avripi-
gment, bornit, galenit, hal-
kopirit, kovelin, markazit, pi-
rit, realgar in sfalerit. Na raz-
stavi si boste te lepe minera-
le lahko ogledali v vitrinah 
društva, podrobnosti o njih 
pa vam bodo razložili naši 
dežurni člani.

Davorin Preisinger

Davorin Preisinger (v sredini) v času, ko je bil Minfos še v Osnovni šoli Tržič oziroma v 
Dvorani tržiških olimpijcev. / Foto: osebni arhiv

Tudi v času letošnjega Minfosa bodo organizirani vodeni ogledi v 
Dovžanovo sotesko.

Dovžanova soteska

Tržič – Dovžanova soteska je 
zavarovana kot naravni spo-
menik in je geološko eno 
najzanimivejših območij v 
Sloveniji. Slikovito dolino je 
reka Tržiška Bistrica vrezala 
globoko v osrčje Karavank in 
razgalila najpopolnejše za-
poredje kamnin iz obdobja 
mlajšega paleozoika, starih 
med 260 in 300 milijonov 
let. Kamninske plasti so kot 
listi debele knjige, v kateri je 
zapisana čudovita zgodba o 
nenavadnih živih bitjih in 
spreminjanju okolij v daljni 
geološki preteklosti.
Dovžanovo sotesko odlikuje-
jo izjemna pestrost sedi-
mentnih kamnin ter števil-
nost in raznovrstnost 
fosilnih ostankov. Prav sled-
nje je njeno ime poneslo v 
svetovno strokovno literatu-
ro. Seznam tukaj najdenih 
rastlinskih in živalskih vrst 
je res dolg, izstopata pa ra-
menonožec Karavankina 
schellwieni in luknjičarka 
Sphaeroschwagerina carnioli-
ca. Oba sta bila prvič najde-
na in opisana v Dovžanovi 
soteski in upodobljena celo 
na znamkah Pošte Sloveni-
je. Kranjska švagerina je 
postala simbol geološkega 
bogastva soteske, zato nas 
spremlja na vsakem koraku 
po učni poti.
Poseben pečat v soteski pa 
puščajo tudi tektonske sile 
in erozijski dejavniki, ki so 
izklesali visoke skalne pira-
mide ali turne in v strugo 
Tržiške Bistrice nasuli ogro-
mne bloke kremenovega 

konglomerata, čez katere si 
reka utira pot v živahnem 
slapišču. V Dovžanovi sote-
ski kamninska sestava in 
tektonski elementi kot pravi 
šolski poligon oblikujejo 
površje in rastlinstvo, vpliva-
jo pa tudi na življenje člove-

ka in njegove dejavnosti.
Vsaka kamnina v Dovžanovi 
soteski pripoveduje svoj del 
zgodbe o nekdanjih morjih, 
morskih grebenih, obalah in 
pisanih puščavah. (Besedilo 
je povzeto po zapisu TPIC 
Tržič.)

V skalo izklesan predor v Dovžanovi soteski spada med 
najbolj slikovite v Sloveniji. Prihodnje leto bo minilo 130 let 
od začetka njegove gradnje. / Foto: Tina Dokl, arhiv Gorenjskega glasa

Suzana P. Kovačič

Tudi zaradi lastne varnosti pa hodimo le po odprtih 
urejenih poteh. / Foto: Tina Dokl, arhiv Gorenjskega glasa

Tržič – »Minerali in fosili so 
čudovite stvaritve narave. So 
bleščeči, sijajni, vsak si za-
želi kakšnega, ampak če 
pogledamo nekoliko globlje, 
v sebi nosijo zgodbe. Vsi, ki 
se ukvarjamo z minerali in 
fosili, ne glede na to, ali jih 
samo zbiramo ali raziskuje-
mo, imamo privilegij ugota-
vljati, kaj se je dogajalo na 
našem planetu pred več mi-
lijoni let. Večina strokovnih 
razstav odkriva minerale in 
fosile, ki so stari vsaj dva, 
tri, lahko tudi več deset mi-
lijonov let, in kakšno je bilo 
nekoč življenje. S tematski-
mi razstavami, sploh v okvi-
ru Društva prijateljev mine-
ralov in fosilov iz Tržiča, vi-
dimo to bogato paleontolo-
ško dediščino in temu se 
pridružujejo tudi minerali,« 
je dr. Miha Jeršek iz Priro-

doslovnega muzeja Sloveni-
je že leta 2019 na Minfosu v 
Tržiču povzel ta čudoviti 
svet.
Tudi na letošnjem jubilej-
nem tržiškem Minfosu od 
10. do 12. maja obiskoval-

cem pripravljajo raznolik 
program, na strokovnih raz-
stavah si boste lahko bogatili 
znanje in se pogovorili s 
strokovnjaki. Mlajšim bodo 
namenjene izobraževalne in 
ustvarjalne delavnice.

Suzana P. Kovačič

Stojnice prodajnih razstavljavcev z mednarodno udeležbo 
so že tradicionalno paša za oči, tudi letos napovedujejo 
pestro ponudbo predvsem naravnih in obdelanih 
mineralov. / Foto: Andrejka Belhar Polanc

Bleščeči, sijajni,  
a vsak s svojo zgodbo
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Tržič – Tržiški muzej ima od 
leta 1964 svoje osrednje pro-
store v Pollakovi kajži. 
Zgradbo je leta 1811 postavil 
prvi lastnik Karel Pollak, ki 
je bil usnjar, za njim je nje-
gov sin Gašper Pollak usta-
novil modrotiskarsko manu-
fakturo, v kateri so blago ti-
skali s čudovitimi vzorci, 
barvali z indigom in ga za-
tem sušili na prostrani 
podstrehi. Izdelki Pollakove 
barvarne so sloveli po vsej 
nekdanji avstro-ogrski mo-
narhiji, vendar pa je obrt ko-
nec 19. stoletja zamrla. 
Odtlej je podstreha postala 
odlagališče predmetov. Spre-
membe so se začele z ener-
getsko sanacijo muzejske 
stavbe, ki jo je leta 2021 iz-
vedla Občina Tržič, preno-
vljena je bila tudi podstreha. 

Jeseni letos bo prostor zaži-
vel na novo, kot ogledni 
depo, v katerem bomo na 
ogled postavili najrazličnej-
še muzejske predmete, 
doslej skrite očem obiskoval-
cev.
Predmeti iz preteklosti, tudi 
iz sedanjosti, v katerih stro-

kovnjaki prepoznajo vred-
nost in jih uvrstijo v muzej-
ske zbirke, so srce vsakega 
muzeja. V Tržiškem muzeju 
se jih je do danes nabralo 
okrog dvajset tisoč. Nekateri 
so razstavljeni in interpreti-
rani na stalnih razstavah če-
vljarske, usnjarske, nogavi-
čarske, tekstilne, barvarske, 
smučarske in drugih zbirk, 
mnoge bo od oktobra 2024 
mogoče videti v novem og-
lednem depoju, preostali, 
med njimi predvsem večji 
predmeti tekstilne, gasilske 
in drugih zbirk, pa bodo hra-
njeni v depoju v kotlovnici 
nekdanje tovarne BPT in v 
manjših depojskih prostorih 
v Pollakovi kajži.
Ogledni depo na podstrehi 
ne bo le skladišče, temveč 
želimo ustvariti ambient 
»babičine podstrehe«, omo-
gočiti sprehod po labirintu 
med množico predmetov, ki 
bodo obiskovalce navduševa-

li s svojo sporočilnostjo, es-
tetiko, nenavadnostjo in izje-
mnostjo. Na podstrehi so 
svoj prostor že dobili pred-
meti zimskošportne in bar-
varske zbirke, do jeseni pa 
bomo razstavili še predmete 
etnološke zbirke iz vsakda-
njega življenja, obrtne tradi-

cije, zgodovine šolstva in 
druge.
Projekt postavitve oglednih 
depojev je večletni projekt, 
ki ga financirata Ministrstvo 
za kulturo Republike Slove-
nije in Občina Tržič, nekaj 
pa smo primaknili tudi iz 
lastnih sredstev Tržiškega 
muzeja. Projektna skupina 
vključuje številne sodelavce, 
iz muzeja ga vodita kustos 
etnolog Bojan Knific in kon-
servator-restavrator Boštjan 
Meglič s sodelavci Draga-
nom Živkovićem, Sonjo Ko-
ren Valjavec, Andrejo Rau-
ch, Žanom Škrjancem in 
Dušanom Dornikom. Opra-
vili so ogromno delo popisa 
predmetov, njihove razpore-

ditve, selitve, konserviranja
-restavriranja in inventariza-
cije. Prostorski načrt depojev 
sta pripravila arhitekturna 
biroja Nava arhitekti z Moni-
ko Fink Serša in Prijon z 
Ariano Furlan Prijon.
Oktobra 2024, ko bo ogledni 
depo odprl vrata, bo imel Tr-
žič svojo zakladnico pred-
metov, urejeno po sodobnih 
muzejskih standardih, pred-
meti bodo konservirani, po-
pisani, digitalizirani, sledlji-
vi in varno hranjeni za 
prihodnje rodove. Verjame-
mo, da bo svojevrsten ambi-
ent nekdanjega sušilnega 
ostrešja obiskovalcem depo-
ja obisk spremenil v izje-
mno doživetje.

Jana Babšek, 
direktorica Tržiškega 
muzeja

Urejanje podstrehe muzeja / Foto: Andreja Rauch

Tržič – Anže Habjan je pou-
daril, da ljubiteljska kultura 
v Tržiču predstavlja pomem-
ben del lokalne skupnosti in 
igra ključno vlogo pri ohra-
njanju kulturne dediščine 
ter spodbujanju ustvarjal-
nosti v kulturi med prebival-
ci. »Dejavnost na področju 
ljubiteljske kulturne ustvar-
jalnosti je v Tržiču dokaj pe-
stra in še vedno lahko reče-
mo, da kar dobro služi svoje-
mu namenu. Res pa je, da v 
času, kot je današnji, zazna-
vamo mikro okolja, ki so ali 
postajajo tudi manj spod-
budna za ustvarjanje.«
Javni sklad RS za kulturne 
dejavnosti je organizacija, ki 
ji je poverjena skrb za ljubi-
teljsko kulturo. Nabor kul-
turnega ustvarjanja je zgoš-
čeno predstavljeno na 

skladovih prireditvah, ki po 
večini potekajo v obliki ob-
močnih srečanj. »V soboto, 
13. aprila, je bil s plesno revi-
jo zaključen prvi del letoš-
njih srečanj. Do aprila so se 
tako predstavili odrasli in 
otroški zbori, otroške gleda-

liške skupine in ustvarjalci 
na področju folklorne dejav-
nosti. V drugi polovici pro-
grama pa bo poudarek na 
področju likovne ustvarjal-
nosti otrok in odraslih, prip-
ravljamo še območno revijo 
poustvarjalcev glasbenega 
izročila. Mogoče je v okolju 
manj izrazito področje lite-
rarnega ustvarjanja, ki ga bo 
treba ciljno razvijati. Bera 
dosedanjih srečanj kaže, da 
ustvarjalnosti sicer ne manj-
ka, a se sooča z zmanjševa-
njem aktivne participacije 
ljudi pri vseh oblikah ustvar-
janja.«
Sicer pa ocenjevanje stanja 
kulture v mestu, kot je Tržič, 
zahteva razmislek o več vidi-
kih lokalnega kulturnega 
življenja, kot so infrastruk-
tura, dogajanja, participacija 
občinstva in podpora s strani 
lokalnih oblasti, je prepričan 

Habjan. »Zato je pavšalna 
ocena stanja lahko zavajajo-
ča. Sicer pa lahko rečemo, 
da je tržiška kultura ned-
vomno živa in v mnogih po-
gledih uspešna, vendar 
obstaja še veliko prostora za 
izboljšave.«

Občinstvu ponudimo 
mnogo lepega
David Ahačič: »Kulturni 
utrip v Tržiču pomembno 
zaznamujejo kulturna 
društva, 18 jih s svojimi sko-
raj 50 sekcijami sestavlja 
Zvezo kulturnih organizacij 
Tržič. V društva se vključu-
jejo Tržičani različnih sta-
rosti, zanimanja in poklicev, 
ustvarjajo na raznolike nači-
ne in mnogi dosegajo vidne 
uspehe tudi izven Tržiča. 
Ker smo vsi ljubiteljski 
ustvarjalci, tej svoji strasti 
odmerjamo le skromne uri-

ce svojega prostega časa. A 
hkrati dovolj, da občinstvu 
lahko ponudimo mnogo le-
pega, dobrega, koristnega, 
spodbudnega in razveselju-
jočega. Takšnih navdušen-
cev je v tržiških društvih več 
kot sedemsto, če k temu 
prištejemo še osnovnošolce, 
ki se z ljubiteljstvom srečajo 
v obšolskih vsebinah, pod-
porne člane društev in dru-
žinske člane ustvarjalcev, 
lahko ocenimo, kako po-
memben je vpliv lokalnih 
kulturnih vsebin na večjo bi-
vanjsko kakovost, medgene-

racijsko sodelovanje, social-
no vključevanje, doseganje 
novih spoznanj … Kajti nav-
sezadnje ne gre le za ustvar-
janje in urjenje svojega 
umetniškega talenta, temveč 
za umetnost sobivanja in 
osebnega zorenja.«
Kot dodaja Ahačič, živost tr-
žiške kulture dokazujejo 
tudi skupine, ki raziskujejo 
nove zvrsti in se jim pridru-
žujejo zlasti mladi, pa vsa-
koletni občinski razpis, ki v 
okviru sofinanciranja dela 
kulturnih društev vsako leto 
podpre okrog 40 povsem 
novih projektov. »Razumlji-
vo je, da med temi vsi obča-
ni ne najdejo točno tega, 
kar si želijo – a verjamem, 
da so ljubiteljske skupine 
dovolj odprte, da bodo rade 
sprejele nove ideje in pred-
vsem nove člane. Hvala 
vsem ljubiteljskim ustvar-
jalcem, ki s svojim trudom 
in talenti razveseljujete do-
mače občinstvo in nosite 
dober glas o Tržiču po do-
movini in v svet. In hvala 
vsem, ki nas pri teh snova-
njih zvesto in naklonjeno 
podpirate.«

Suzana P. Kovačič

Tržič – Ob petdesetletnici 
delovanja se Osnovna šola 
Bistrica predstavlja s poseb-
no razstavo, po njihovem 
šolskem glasilu naslovljeno 
Po stezicah se iskri. Odprtje 
Osnovne šole Bistrica, ki je 
takrat nosila ime Osnovna 
šola heroja Bračiča, je bilo 
14. oktobra 1973, medtem ko 
so prvi učenci in učitelji sto-
pili skozi njena vrata nekoli-
ko kasneje, 4. februarja 
1974. Na prireditvi, ki so jo v 
šoli pripravili jubileju na 
čast, je ravnateljica Dina 
Pintarič poudarila, da je v 
svet zrelosti doslej odšlo že 
petdeset generacij, v vseh 
teh letih pa se je nabralo ve-

liko spominov, izkušenj in 
uspehov. In tudi razstava, ki 
bo vse do 3. maja krasila Ga-
lerijo Atrij Občine Tržič, 
kaže na pestrost spominov 
in učencev, ki so v Bistrici 
doslej že pilili svoje znanje.
Na ogled so postavili dela 
učencev, ki so pod vodstvom 
učiteljev oblikovali različne 
motive in se seznanjali s po-
sebnimi likovnimi tehnika-
mi. Da pa so v razstavo vnes-
li tudi nostalgijo in spomine, 
si bo mogoče ogledati tudi 
nekaj starejših likovnih del, 
ki so nastala pod mentorsko 
taktirko dolgoletnega učite-
lja likovne vzgoje, slikarja in 
grafika Kamila Legata, ki se 
ga mnogi spominjajo po nje-
govi nadarjenosti.

Nika Toporiš

Skrivnostna zakladnica tržiške dediščine

Muzejska podstreha

Vodja tržiške območne izpostave Javnega sklada za kulturne dejavnosti Anže Habjan in predsednik 
Zveze kulturnih organizacij Tržič David Ahačič sta predstavila vsak svoj pogled na ljubiteljsko kulturo.

Tržiška kultura še živi

Osnovna šola Bistrica je nedavno zaznamovala 
petdesetletnico delovanja. Dogodku na čast so 
postavili tudi razstavo, na kateri si je mogoče 
ogledati dela trenutnih in nekdanjih učencev.

Po osnovnošolskih 
stezicah se iskri

Ogledni depo na podstrehi ne bo le skladišče, 
temveč želimo ustvariti ambient »babičine 
podstrehe«, omogočiti sprehod po labirintu med 
množico predmetov, ki bodo obiskovalce 
navduševali s svojo sporočilnostjo, estetiko, 
nenavadnostjo in izjemnostjo.

Anže Habjan  
/ Foto: Primož Pičulin David Ahačič / Foto: Tina Dokl

Po stezicah Osnovne šole Bistrica se iskri tudi na likovnem 
področju. / Foto: Tina Dokl
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Visoki gasilski jubilej

Križe – Leta 1924 se je zače-
la zgodba o kriškem gasil-
stvu. Pogosti požari so pred 
sto leti prisilili takratne pre-
bivalce Križev in okolice k 
ustanovitvi  gasilskega 
društva. Prvi dogovori so 
stekli pri Mahavu v Snako-
vem. Prvi občni zbor pa je 
bil leta 1924 v gostilni pri 
Benku. Trideset ustanovnih 
članov je takrat postavilo te-
melje za danes sodobno in 
motivirano gasilsko društvo.
Ponosni smo, da nam je us-
pelo vsa ta leta ohraniti vred-
note prostovoljnega gasil-

skega društva na visoki 
ravni. Volja in moč pomaga-
ti drugim, ko ti potrebujejo 
pomoč, je plemenita vredno-
ta, ki smo jo ohranili iz roda 
v rod. S skupnimi močmi 
nam je skozi leta uspelo 
zgraditi društvo, v ponos 
nam, gasilcem, in tudi kraja-
nom vasi pod Kriško goro. 

Društvo pokriva kar štiri kra-
jevne skupnosti v občini Tr-
žič. Danes društvo šteje več 
kot sto članov. V njem so ak-
tivne vse generacije – od naj-
mlajših do najstarejših gasil-
cev. Letos smo se ob 
stoletnici odločili zgraditi 
novo garažo ob gasilskem 
domu, ki jo bomo slav-

nostno predali namenu v ju-
niju. Potekajo pa tudi pogo-
vori in priprava za nakup 
novega gasilskega vozila, ki 
bo še izboljšalo naše delova-
nje ob intervencijah.
Poleg primarne dejavnosti 
pomoči ob nesrečah gasilci 
skrbimo tudi za družabno 
dogajanje v vasi. Tako tudi 

letos pripravljamo tradicio-
nalno prvomajsko kresova-
nje na Polani nad Križami, 
in sicer 30. aprila. Glavno 
praznovanje 100-letnice 
društva pa bo 8. junija, ko bo 
skozi vas Križe potekala veli-
ka gasilska parada, za zaklju-
ček pa se bomo poveselili z 
ansamblom Modrijani. Lepo 

vabljeni, da se nam pridruži-
te in praznujete z nami.
Ponosni smo za vse dosežke 
v vseh teh letih delovanja. 
Motivacije in volje je dovolj 
za naslednjih sto let. Hvala 
za vso podporo pri našem 
delovanju. Se priporočamo 
tudi za naprej. Z gasilskim 
pozdravom: Na pomoč!

Gregor Kokalj, 
predsednik PGD Križe

Kriški gasilci zbrani v jubilejnem letu / Foto: arhiv PGD Križe

Tržič – Kot je pojasnil vodja 
tržiške krajevne enote Zavo-
da za gozdove Slovenije 
Aljaž Černe, bodo letos izva-
jali dve vrsti meritev: opise 
sestojev in izmero drevja na 
stalnih vzorčnih ploskvah 
(SVP). »Pri opisih sestojev se 
na terenu popiše stanje goz-
dov, gozdovi s podobnimi la-
stnostmi pa se združijo v se-
stoje. Vsakemu sestoju se iz-
meri lesna zaloga, popišejo 
se drevesne vrste in drugi pa-
rametri ter določi potrebne 
ukrepe v naslednjem desetle-
tnem obdobju. Izmera drev-
ja na SVP pa poteka tako, da 
se na stalnih vzorčnih plo-
skvah v izmeri 2 in 5 arov pe-
riodično na vsakih 10 let iz-
merijo določeni parametri 
dreves, kot so drevesna vrsta, 
premer, višina, socialni polo-
žaj, kakovost, mrtva bioma-
sa, posek. Iz podatkov popisa 
SVP izhajajo glavni podatki 
o gozdnih fondih – lesna za-
loga in prirastek.«

Terenskemu delu sledita ka-
binetna analiza podatkov in 
izdelava osnutka načrta. Kot 
je še dejal Černe: »V postop-
ku participacije lahko lastni-
ki gozdov in zainteresirana 
javnost sodelujejo najprej s 
pobudami in predlogi, ki jih 
Zavod za gozdove Slovenije 
zbira med 1. marcem 2024 
in 31. majem 2024, in sicer 
z obrazcem, ki ga lahko do-
bite na spletni strani www.
zgs.si ali v prostorih Krajev-

ne enote Tržič na Cankarje-
vi cesti 19 v Tržiču. Predlo-
ge lahko pošljite tudi po 
e-pošti na naslov oekranj@
zgs.si ali po navadni pošti 
na naslov Zavod za gozdove 
Slovenije, Območna enota 
Kranj, Cesta Staneta Žagar-
ja 27b, 4000 Kranj.« Pred-
vidoma poleti 2025 pa lahko 
vsi zainteresirani podajo 
predloge še v postopku jav-
ne razgrnitve in obravnave 
načrta.

Suzana P. Kovačič

Letos se izteče obdobje veljavnosti gozdnogospodarskega načrta 
gozdnogospodarske enote Tržič (2015–2024). V sklopu obnove načrta bodo 
letos v gozdovih izvajali gozdno inventuro – terenski popis stanja gozdov.

Popis stanja gozdov

Sto let Prostovoljnega gasilskega društva Križe

Priznanja Društva 
upokojencev Tržič
Tržič – V Društvu upokojen-
cev Tržič so na nedavnem le-
tnem zboru članov podelili 
tudi priznanja za aktivno 
delo v društvu. Predsednica 
društva Darja Ahačič se je 
vsem prejemnikom priznanj 
zahvalila za prizadevno in 

aktivno delo v programu Sta-
rejši za starejše in podelila 
bronasto priznanje za petle-
tno uspešno delo Tatjani Po-
lanšek in Ani Tomazin, sre-
brno priznanje za desetletno 
uspešno delo Mariji Šetinc, 
Mileni Remškar, Marjeti 
Nemc, Romani Godnov, Ma-
riji Pogačnik, Mileni Muzik, 

Mirki Močnik, Mariji Hlad-
nik, Ani Teran, Luciji Mileni 
Jelendolski, Metki Kokalj in 
Mariji Mravlje. Za zelo dob-
ro organizacijo tekmovanja v 
balinanju za vsa društva 
upokojencev Gorenjske, 
tako za ženske kot moške 
ekipe, so se zahvalili Bali-
narskemu klubu Bistrica.

Suzana P. Kovačič

Prejemniki priznanj s predsednico društva Darjo Ahačič

Iz podatkov popisa izhajajo glavni podatki o gozdnih 
fondih – lesna zaloga in prirastek. / Foto: Gorazd Kavčič

Tudi letos 
pripravljamo 
prvomajsko 
kresovanje na Polani 
nad Križami, in sicer 
30. aprila. Glavno 
praznovanje 
100-letnice društva bo 
8. junija, ko bo skozi 
vas Križe potekala 
velika gasilska parada, 
za zaključek pa se 
bomo poveselili z 
ansamblom 
Modrijani.
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Bliža se poletna sezona, ko 
mnogi domačini in turisti 
obiščejo gorski svet. To je 
tudi čas opozarjanja na ne-
varnosti. Nasveti in opozori-
la imajo učinek: planinci so 
vse boljše opremljeni in vse 
bolj vešči. Toda obisk gora 
se toliko povečuje, da število 
nesreč narašča. V gorah je 
vse več tujih turistov, ki se v 
gorah znajdejo zelo redko in 
nimajo dovolj izkušenj.
Pred nami sta dva izziva. 
Prvi je ozaveščanje tujih tu-
ristov in planincev o nevar-
nostih v slovenskih gorah. 
Kdorkoli je z njimi v stiku 
naj jim pomaga izbrati turo, 
ki je zanje primerna, poma-
ga naj jim s kakšnim nasve-
tom in poskrbi, da pogledajo 
verodostojno vremensko na-
poved ter preverijo vremen-

ska opozorila. Tiste, ki se lo-
tevajo težjih podvigov, 
skušajmo prepričati, naj na-
jamejo gorskega ali planin-
skega vodnika.
Drugi izziv so naši državlja-
ni, ki so začetniki pri obisko-
vanju gora. Skušajmo jih 
prepričati v postopnost, v 
pridobivanje izkušenj in 
ustrezne telesne pripravlje-
nosti. Obisk Triglava ni cilj 
za začetnike. Do tja naj nas 
pripelje postopna pot, ki prej 
zavije na številne nižje vrho-

ve. Pametno se je udeležiti 
tečaja obiskovanja gora ali se 
včlaniti v planinsko društvo, 
ki organizira primerne pla-
ninske izlete.
Vsi pa upoštevajmo nasled-
nje: Izberite turo, primerno 
svoji telesni in duševni prip-
ravljenosti. Preveč nesreč je 
posledica precenjevanja in 
neupoštevanja zdravstvene-
ga stanja.
Temeljito preverite vremen-
sko napoved. Poleti so po-
goste nevarne nevihte. Vse 
več je ekstremnih vremen-
skih pojavov, ki so še pose-
bej nevarni.
Ustrezno se opremite. Še 
posebej pomembna so obla-
čila in obutev. Varčujte bate-
rijo telefona ali vzemite 
powerbank.
Na turo se pripravite. Za na-
črtovanje poti uporabite 
ustrezne zemljevide in prave 
aplikacije. Zelo primerna je 

maPZS. Google Zemljevidi 
niso najbolj primerni za 
obisk planinskih poti. Sami 
ne hodite po brezpotjih, če 
nimate primernih izkušenj. 
Marsikdo si želi zahtevnej-
šega gorniškega cilja. Tega 
se raje ne lotevajte sami, 
temveč najemite gorskega 
vodnika.
Več nasvetov za varen obisk 
gora dobite na spletnih stra-
neh Planinske zveze Slove-
nije in Gorske reševalne zve-
ze Slovenije.

Klemen Belhar, 
podpredsednik GRZS

Klemen Belhar / Foto: osebni arhiv

Varno v gore

Jesenice, Finžgarjeva 2, tel.: 04 58 33 330
Lesce, Hraška cesta 25, tel.: 04 53 53 450

Lesce, Hraška cesta 25, tel.: 04 53 53 450 
Jesenice, Finžgarjeva 2, tel.: 04 58 33 330

renault.si

*Cena velja za omejeno serijo modela Renault Clio evolution TCe 90 z brezplačnim dodanim paketom Look in kamero za vzvratno vožnjo in že vsebuje popust v višini 1.500 €. Kupec prejme tudi 5 let 
jamstva. V obdobju 2 let od nakupa vozila velja tovarniška garancija. Po preteku tovarniške garancije sledi 3 leta podaljšanega jamstva Renault oz. 100.000 km, kar koli se zgodi prej. Akcija velja 
za vse kupce omejene serije, do razprodaje zalog. Navedena začetna cena je priporočena maloprodajna cena (MPC) in je neobvezujoča ter že vključuje 22-odstotni DDV in DMV. Pridržujemo si 
pravico do napak. Slika je simbolična. Več informacij o ponudbi in pogojih nakupa je na voljo na www.renault.si. GA Adriatic d.o.o.,Dunajska 22, 1000 Ljubljana. Poraba pri mešanem ciklu: 4,1- 7,8 
l/100 km. Emisije CO2: 96-136 g/km. Emisijska stopnja: EURO6DFULL. Emisija NOx: 0,0023- 0,0305 g/km. Vrednosti meritev porabe in emisij ustrezajo standardu meritev WLTP. Ogljikov dioksid 
(CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega 
zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.

Renault priporoča

RENAULT CLIO
omejena serija

že za 15.990 €*
5 let jamstva*
narejen v Sloveniji

Avtohiša in njeno uradno ime
naslov trgovca

Nasvet

Tržič – Iz Službe Turizem Tržič so posredovali odpiralne 
čase koč in planšarij na tržiškem območju. Dom na Kofcah 
je odprt ob sobotah, nedeljah in praznikih. Dom pod Storži-
čem, Planinska koča Dobrča in Dom na Zelenici so odprti 
ob petkih popoldne, sobotah, nedeljah in praznikih. Koča na 
Kriški gori je odprta od četrtka do nedelje in ob praznikih, 
Koča na Ljubelju od srede do nedelje in za praznike, Koča na 
planini Prevala ob sobotah, nedeljah in praznikih, Taborniš-
ki dom Šija od petka popoldne do nedelje ter za praznike. 
Koča na planini Dolga njiva se odpre po 15. maju, pastirska 
koča na Lešanski planini pa po 15. juniju.

Odpiralni časi koč in planšarij

Tržič – Čistilni akciji smo se 
pridružili na treh lokacijah: 
v Sebenjah, Bistrici pri Trži-
ču in Tržiču. »Od današnje 
akcije si želimo predvsem, 
da se počistijo tisti deli naše-
ga kraja, ki morda niso toli-
ko v ospredju, stranske poti. 
Zavzeli smo se za območje 
celotne krajevne skupnosti, 
saj menimo, da če smo se že 
odločili za akcijo, je treba 
pregledati in počistiti vse,« 
je pojasnil predsednik KS 
Bistrica pri Tržiču Tomaž 
Meglič. Sam sicer ni bil za-
dovoljen z odzivom sokraja-
nov, pričakoval jih je več. 
Kot je povedal, so se povabi-
lu odzvali bistriški gasilci, 
prišli so učenci Alteršole, 
Osnovna šola Bistrica pa je 
že dan prej počistila celotno 
središče kraja. »Želim si, da 
bi bilo ljudi več. Konec kon-
cev moramo vsi poskrbeti za 
dobro skupnosti in za lepo, 
čisto okolje. Sem pa vesel, 
da so se odzvale skupine, ki 
smo jih povabili, in upam, 
da jih bo prihodnjič še več,« 
je še dejal Meglič.

Mladih ni veliko
V Sebenjah si želijo, da bi se 
tovrstnih akcij udeležilo več 
mladih. »Iskreno povedano, 
igrišče, ki ga v okviru dana-
šnje akcije tudi urejamo in 
čistimo, v veliki meri upora-
bljajo mlajše generacije, ki 
pa jih danes ni tukaj,« je po-
vedala Alenka Golmajer Ter-
ziev, predsednica KS Sebe-
nje. Poudarila je, da smeti k 
sreči ni veliko, vseeno pa so 

si našli kar nekaj dela. »Ne-
kateri so odšli po stranskih 
poteh pogledat, ali se najde 
kaj, kar ne sodi v naravo, 
drugače pa urejamo avtobu-
sno postajo, kjer bomo tudi 
pobarvali klopi, poskrbeli pa 
bomo, da bodo v najlepšem 
možnem stanju tudi trim 
poligoni ter športno igri-
šče.«

V Čadovljah tudi otroci
Tudi v KS Tržič – mesto so 
se udeleženci napotili na več 
lokacij, med drugim so čisti-
li okolico zdravstvenega 
doma, gradu, osnovne šole, 
centra, Jelendola, Slapu, v 
Čadovljah, ujeli pa smo jih v 
naselju Preska. »Naša skupi-
nica se je odpravila od tr-
žiške cerkve pa do konca 

Preske. Moram reči, da so 
ljudje veliko bolj ozaveščeni, 
pričakovali smo vsaj tri do 
štiri polne vreče smeti, am-
pak ob cesti res ni več od-
padkov,« je dejala Jana Jen-
ko, ena od udeleženk čistilne 
akcije. Predsednica KS Tržič 
– mesto Marta Markič je po-
hvalila predvsem udeležbo v 
Čadovljah, kjer so območje 
pretežno čistili najmlajši z 
usmeritvami starejših. »Ve-
seli nas, da so se v Čadovljah 
priključili otroci, vsekakor 
pa smo na splošno zadovolj-
ni s čistilno akcijo in opra-
vljenim delom,« je povedala.

Čista je tudi reka
Da je čista tudi Tržiška Bi-
strica, pa nam je razložil 
Brane Plajbes, ribiški čuvaj. 

»V zadnjem času je reka kar 
sprejemljiva. Ribiška druži-
na pred sezono redno izvaja 
čistilne akcije in pred leti se 
je nabralo tudi do 15 kubič-
nih metrov smeti. Letos mo-
goče dva. Stanje se res iz-
boljšuje, ljudje so bolj 
ozaveščeni, urejene so ko-
munalne storitve in to se 
pozna reki in tudi pri pe-
strosti njenih prebivalcev,« 
je dejal.
Kot so sporočili z Občine Tr-
žič, se je v tokratni akciji 
nabralo približno 1250 kilo-
gramov odpadkov, večinoma 
je šlo za mešane odpadke, 
župan Peter Miklič pa je ob 
tem dejal, da je stanje glede 
neustrezno odvrženih od-
padkov vsako leto nekoliko 
boljše.

V zadnjih letih smo priča vse večjemu poudarjanju skrbi za okolje in ohranjanju čiste ter urejene 
okolice. V tej luči je Občina Tržič v sodelovanju s Komunalo Tržič nedavno organizirala obsežno 
čistilno akcijo, ki je v prizadevanju za čistejše okolje združila krajevne skupnosti.

Za čistejšo tržiško občino

Nika Toporiš

V krajevni skupnosti Bistrica pri Tržiču so se urejanju in čiščenju okolice pridružili učenci 
Alteršole. / Foto: Tina Dokl

Tržič – Športna zveza Tržič bo tudi letošnje poletje za otroke 
organizirala poletni tabor v terminu od 25. junija do 1. julija 
ter v terminu od 5. avgusta do 9. avgusta. Aktivni teden 
športa vključuje plavanje, vožnjo s supi, igre z žogo, rolanje, 
obisk pustolovskega parka, smučarske skoke, planinski po-
hod, lokostrelstvo, razne poligone ...

Aktiven poletni tabor za otroke
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Organizirali bomo tudi dva kolesarska izleta, na katerih bomo 
nastanjeni na barki, ki pluje med  jadranskimi otoki. Na teh izle-
tih je organiziran prevoz s kombijem do pristanišča, vključujejo  
pa 5 nočitev s polpenzionom in vodenje med kolesarjenjem.

Izleti z barko, kjer so še prosta mesta:
Datum: Destinacija: Cena:

Od 13. do 18. 5. Z barko in kolesi  
(od Zadra do Šibenika)

475 EUR

Od 22. 9.  do 27. 9. Z barko in kolesi  
(Srednja Dalmacija: otoki Brač, 
Hvar, Šolta, Vis, Korčula)

495 EUR

Informacije in prijave na:
grega.flajnik@g-glas.si  

ali 031 38 26 25

  IZLETI

KOLESARSKI IZLETI  
Z BARKO MED OTOKI

www.gorenjskiglas.si

Inkubator bo ustvarjal nova, 
kreativna delovna mesta
Nejc Gorinšek, Cablex-T: »V Podjetniškem inkubatorju v Tržiču bomo nastopali kot mentor in kot mentoriranec.«

Tržič – Skupina Cablex je 
slovenski razvijalec in doba-
vitelj električnih ožičenj, 
plastičnih in silikonskih iz-
delkov ter specifičnih me-
hanskih sklopov za področje 
bele tehnike, avtomobilske 
industrije, hladilno-ogreval-
ne tehnike. Dobavlja tudi 
proizvajalcem električnih 
aparatov in orodij v drugih 
industrijah. Skupino sesta-
vlja 15 proizvodnih enot v 
različnih predelih Evrope, 
Turčije, na Kitajskem, v In-
diji in Mehiki. Z več kot 
3.000 zaposlenimi je eden 
vodilnih proizvajalcev v pa-
nogi. Leta 2004 se je sedež 
družbe in proizvodnega 
obrata preselil v Tržič.

Kakšne priložnosti za zapo-
slovanje ponuja vaše podje-
tje lokalnim prebivalcem? 
Ali lahko najdete delavce in 
katere bi ta hip najbolj pot-
rebovali? Ali novim zaposle-
nim ponujate kaj posebne-
ga, drugačnega?
Najpogosteje zaposlujemo 
tehnični in strokovni kader. 
To so inženirji elektrotehni-
ke, strojništva, mehatroniki, 
strokovni sodelavci s področ-
ja informacijske tehnologije. 
Zaposlujemo tudi vodilne 
kadre s področja nabave, 
prodaje, kakovosti. Prav tako 

proizvodne delavce, ki kolek-
tiv obogatijo z novim zna-
njem, izkušnjami in idejami.
Zaposlenim omogočamo 
program mentorstva, sistem 
nasledstev in možnost nap-
redovanja. Vsem svojim za-
poslenim poleg doslednega 
izpolnjevanja zakonskih ob-
veznosti nudimo kolektivno 
nezgodno zavarovanje, ko-
lektivno pokojninsko zavaro-
vanje in zavarovanje Specia-
listi, ki omogoča dostop do 
specialistov brez čakalnih 
vrst.
Za njihovo telesno in dušev-
no zdravje na delovnem 
mestu skrbimo z ergonom-
sko oblikovanimi delovnimi 
mesti, skupinsko telovadbo, 
nekajkrat letno tudi z masa-
žo. V njihovem prostem 
času jih spodbujamo k pros-
točasnim aktivnostim. Sofi-
nanciramo organizirane 
vadbe, obiske fitnes centrov 
in še mnogo več. Kjer narava 
dela dopušča, zaposlenim 
omogočamo tudi hibriden 
način dela.

V Tržiču se vzpostavlja Pod-
jetniški inkubator. Kako bo 
vaše podjetje skozenj podpi-
ralo lokalne podjetnike in 
zagonska podjetja?
Storitve razvoja in raziskav v 
našem najmodernejšem la-
boratoriju CAB-LAB (centra-
len laboratorij za vsa podje-

tja v skupini Cablex), prenos 
bogatih dolgoletnih izkušenj 
iz poslovnega sveta, specifič-
na strokovna znanja na po-
dročju naprednih tehnolo-
gij, organizacija različnih 
tematskih delavnic, izdelava 
prototipov in mreženje so 
aktivnosti, s katerimi bo 
Cablex podpiral lokalne pod-
jetnike in zagonska podjetja.

Kakšne priložnosti za men-
torstvo in izobraževanje vi-
dite v okviru Podjetniškega 
inkubatorja?
Podjetniški inkubator je 
odličen prostor, kjer si go-
spodarstveniki izmenjujejo 
znanja in izkušnje. To omo-
goča zagonskim podjetjem 
in drugim partnerjem hitrej-
ši in učinkovitejši prehod v 
poslovni svet ter pridobiva-
nje poslov. V Cablexu se vse-
kakor veselimo sodelovanja. 
Naša vloga bo obojestranska, 
tako v obliki Cablexa kot 
mentorja in kot enega od 
mentorirancev, zlasti za zna-
nja in kompetence, ki v naši 
družbi še niso razvite.

Kakšno vlogo vidite za Pod-
jetniški inkubator pri ustvar-
janju delovnih mest in ra-
zvoju novih tehnoloških re-
šitev v regiji?
Z razvojem inovativnih teh-
nologij in izdelkov, ki se 
bodo razvijali v podjetniškem 

inkubatorju, se bodo ustvar-
jala nova delovna mesta v lo-
kalnem okolju v različnih pa-
nogah, kakovostni kadri 
prihodnosti, hitrejši in učin-
kovitejši prehod neizkušenih 
kadrov v poslovni svet ...

Kako vaše podjetje obravna-
va vprašanja trajnosti in 
okoljske odgovornosti?
Tretje leto zapored beležimo 
ogljični odtis, ki ga z izvaja-
njem osnovne dejavnosti 
povzročamo znotraj našega 
podjetja. Z rednimi investici-
jami v osnovna sredstva, z 

vzpostavitvijo lastne sončne 
elektrarne ter z izobraževa-
njem zaposlenih ga znižuje-
mo. Tako prevzemamo svoj 
del odgovornosti, ki nam jo 
nalagajo prvenstveno naši 
kupci, posredno pa tudi zako-
nodaja.
Namestili smo električne 
polnilnice za službena vozi-
la, optimizirali proces tiska-
nja dokumentov, odvečne 
delujoče tiskalnike smo po-
darili organizacijam v občini 
Tržič. (Celoten intervju je 
objavljen na spletni strani 
Občine Tržič.)

Mateja Nosan

Nejc Gorinšek

Tržič – Pred poletnimi olim-
pijskimi igrami v Parizu bo 
olimpijska bakla potovala 
tudi po Sloveniji in se v Trži-
ču ustavila v petek, 10. maja. 
Ob 15.45 bo v Dvorani tr-
žiških olimpijcev odkritje 
slik mladih olimpijk Ajde 
Košnjek in Taje Bodlaj, ob 
16. uri pa bo sprevod z bak-
lo krenil iz Dvorane tržiških 
olimpijcev po Partizanski 
ulici na Trg Svobode, zavil 
na Balos in prečkal Blejsko 
cesto ter končal v BPT pod 
prireditvenim šotorom, kjer 
bodo baklo predali naprej.

Prihod olimpijske bakle

Tržič – Na Občini Tržič so 
zaključili javni natečaj za 
ureditev atrija občinske stav-
be in območja tržnice, ki so 
ga izvedli skupaj z Zbornico 
za arhitekturo in prostor Slo-
venije. »Sodelovanje je bilo 
odlično, natečaj je uspel. 
Prispele so štiri odlične re-
šitve, kar nam daje usmeri-
tve, na kakšen način bi ure-
dili atrij in nabrežje Tržiške 
Bistrice in ves ta prostor, 
kjer sta zdaj tržnica in parki-
rišče,« je povedal tržiški žu-
pan Peter Miklič. Rešitve so, 
znane so tudi ocene stro-
škov. »Prva faza bo nadkritje 
in obnovitev atrija, potem 
bomo nadaljevali v smeri Tr-
žiške Bistrice, ki je, kar rad 
poudarim, velika prednost 
za Tržič in z ureditvijo kana-
lizacije tudi vse čistejša. 
Urediti želimo njeno nabrež-
je vse do kulturnega centra, 
da se bo tam lahko posede-
lo, ribičem pa se bo omogo-
čil dostop.«

Javni natečaj je uspel

Kratke novice
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GLAS SLOVENIJE BOMO

KLEMEN BELHAR VLADIMIR PREBILIČ

POGUMNO PRINESLI V EVROPO

#POGUMZAOddajte glas  
ZA POGUM!
Na evropskih volitvah, ki bodo 9. junija, 
oddajte svoj glas za VESNO - zeleno 
stranko in se nam pridružite na poti v 
Evropski parlament.

Preberite več o našem 
programu in kandidatih. 

Spremljajte zgodbe o pogumu 
in delite svoj pogum z nami!

pogum-za.eu

Zavezujemo se, da bomo glasovali skladno s 
slovenskimi interesi. Predvsem bomo skrbeli za 
interese ljudi in ne političnih ali kapitalskih elit 
ter za okolje, ki nam daje dom.

VLADIMIR

PREBILIČ

Na koncertu Krajnčan Brothers / Foto: Nada Žgank

Koledar pripravlja TPIC Tržič, informacije@trzic.si, vsi dogodki na  
Tržiškem so objavljeni na: https://www.trzic.si/koledar-dogodkov.

Tržič – Brata Kristijan in Žigan Krajnčan v zadnjih letih kot 
ustvarjalca sodelujeta v različnih tako slovenskih kot medna-
rodnih umetniških projektih. V začetku aprila pa sta se na 
odru ljubljanskega Siti Teatra BTC predstavila z zanimivim 
skupnim projektom Krajnčan Brothers. Kristijan in Žigan, 
DrummingCellist & SingingDancer, sta z vokalom, violonče-
lom, tolkali in plesom pripravila pravo koncertno preseneče-
nje. Občinstvo je navdušil njun vrhunski nastop, ki se je izka-
zal za pravo čustveno in virtuozno bombo. S projektom na-
mreč širita, na novo rišeta ali celo podirata običajne meje 
glasbenih stilov in ustvarjalnih izrazov. S koncertom pa sta 
tudi zbirala sredstva za produkcijo njunega skupnega glasbe-
nega albuma, ki bo, kot sta prepričana, izšel še v letošnjem 
letu. Vse skladbe sta predstavila tudi na omenjenem koncer-
tu. Pred dnevi je že izšla prva skladba Snežinke pepela (bese-
dilo je napisal pesnik Milan Dekleva, glasbo pa Kristijan Kraj-
nčan), ki je že na ogled na YouTubu. Poleg priprave skupnega 
albuma pa brata sodelujeta tudi v Žiganovem projektu Fusion 
Reactor – album je nominiran za album leta in strokovno 
glasbeno nagrado zlata piščal – v katerem Kristijan igra bob-
ne in violončelo, klavir Marko Črnčec, Miha Koren je basist, 
spremljevalni vokalistki pa sta Klara Klasinc in Patricija Škof.

Brata Krajnčan na sceni

Tržič – Spominska slovesnost ob 79. obletnici osvoboditve 
taborišča Ljubelj bo 8. junija. Dne 14. junija bo v amfiteatru 
Gorenjske plaže koncert skupin MI2 in Bluzers, 15. junija Po-
letna muzejska noč v Tržiču. Dne 16. junija Avto-moto društvo 
Tržič organizira Hrastov memorial, 24. junija bo slovesnost ob 
dnevu državnosti. Julija bodo Poletna torkanja, 6. julija bo v 
Brezjah pri Tržiču gasilska veselica, v Kovorju pa 3. avgusta. 
Koncert Elvisa Jacksona in I.C.E na Gorenjski plaži bo 10. av-
gusta, srečanje harmonikarjev, pevcev in godcev v zavetišču v 
Gozdu 18. avgusta. Konec avgusta bo Vikend gledališkega 
smeha, Žur tržiških bendov, koncert Dan D, Tek po Poti treh 
zvonov, na prvo nedeljo v septembru pa Šuštarski praznik ...

Večje prireditve junija, julija in avgusta

APRIL
Torek, 30. april 2024

19.00 Polana nad Križami
Prvomajsko kresovanje; PGD Križe

MAJ
Od ponedeljka, 6. maja 2024

18.00 v stolpu BPT
Odprtje razstave Šentanski rudnik – raj pod nami; Služba za turizem 
Tržič

Od četrtka, 9. maja, do petka, 7. junija 2024
Paviljon NOB
Razstava MINFOS; Tržiški muzej

Od petka, 10. maja, do nedelje, 12. maja 2024
Večnamenska dvorana BPT
50. MINFOS; Turistično društvo Plac

Petek, 10. maj 2024
19.30 pred večnamensko dvorano BPT
Koncert skupine Orlek; Turistično društvo Plac

Sobota, 11. maj 2024
Dom krajanov Podljubelj
Festival KAMIŠIBAJ; JSKD OI Tržič

Sreda, 15. maj 2024
9.30 Knjižnica dr. Toneta Pretnarja
Delavnica: FRAKTALNA RISBA, Knjižnica dr. Toneta Pretnarja

Petek, 17. maj 2024
20.00 dvorana sv. Jožefa ob župnijski cerkvi v Tržiču
Koncert Veter pesem čez deželo nosi; KD Ignacij Hladnik

Sobota, 18. maj 2024
Škofjeloško hribovje
Ratitovška obhodnica, drugi del, Škofjeloško hribovje; PD Križe

Koledar prireditev april, maj 2024
19.00 Dom krajanov Lom pod Storžičem
Koncert pevk in pevcev ljudskih pesmi: Vomnsk poh! Ohcet bo!; KD 
FS Karavanke

Sobota, 18. maj 2024
Tržiški muzej
Mednarodni muzejski dan; Tržiški muzej

Sreda, 22. maj 2024
18.00 koncertna dvorana Glasbene šole Tržič
Javni nastop učencev glasbene šole Tržič; Glasbena šola Tržič

Sobota, 25. maj 2024
7.00 Kriška gora
3. Kriška gora TRAIL – 10 in 20 km; PD Križe

Sobota, 25. maj 2024
20.00 Dvorana tržiških olimpijcev
Spomladanski koncert Pihalnega orkestra Tržič; Pihalni orkester Tržič

Sobota, 25. maj 2024
9.00 Osnovna šola Tržič
Območna otroška likovna kolonija: UTRIP TRŽIČA; JSKD OI Tržič

Petek, 31. maj 2024
Po večerni sv. maši – Župnijska cerkev Kovor
Koncert ženske vokalne skupine Kresnice Spet kliče nas venčani maj; 
KD sv. Janeza Krstnika Kovor

Vesna, Ravenska vas  38, 1410 Zagorje ob Savi
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Tržič – Na aprilski sobotni 
dan je bil v Tržiču pravi teka-
ški praznik z udeležbo šte-
vilnih tekačev, kakršne smo 
že bili vajeni v predkoron-
skih letih. Tek po ulicah Tr-
žiča so začeli na najboljši na-
čin – s skupino otrok, starih 
od enega do treh let, ki so 
skupaj z vzgojiteljicami iz 
vrtcev in starši premagali 
tristo metrov. Dolžina proge 
se je s starostjo otrok podalj-
ševala, vse do otrok sedmega 
razreda so bile skupine ne-
tekmovalne, zmagovalci pa 

vsi, ki so pretekli progo. Tri-
letna Sofija Zupan je tekla z 
mamico Metko in se je raz-
veselila kolajne. Šestletni Taj 
Novkovič, ki je pretekel 
petsto metrov, je povedal, da 
se je za tek kar sam navdu-
šil, razdaljo pa je premagal 
skupaj s prijateljema Leo-
nom in Joštom. »Ta tek je 
res nekaj posebnega, tečejo 
vse generacije. Hvala tudi 
staršem, ki skrbijo za giba-
nje svojih otrok,« je tekače 
pozdravil tržiški župan Peter 
Miklič in jim zaželel veliko 
dobre volje, dobre sape in 
fair playa.

Tek po ulicah Tržiča sta or-
ganizirala Športna zveza Tr-
žič in Vrtec Tržič ob podpori 
Občine Tržič in Fundacije 
za šport. Od več kot 750 te-
kačev, ne le iz tržiških vrtcev 
in osnovnih šol, prišli so 
tudi od drugod, pa se jih je 
skoraj 130 pomerilo na pro-
gah za odrasle v različnih 
starostnih kategorijah. Tek 
je bil drugi po vrsti v sezoni 
tekaške serije Gorenjska, 
moj planet, točke so štele 
tudi za Tržiški pokal. Na de-
set kilometrov je bil zmago-
valec absolutno Jure Lapajne 
(Modri dirkači, 35:49,4), 

pred Gregorjem Hvalo (OK 
Azimut, 36:27,7) in Markom 
Krišljem (36:50,2). »Prvič 
sem tekel na Teku po ulicah 
Tržiča. Proga je precej razgi-
bana in kar naporna, veliko 
je spustov in vzponov, spre-
memb ritma, a mi je všeč,« 
je povedal zmagovalec Jure 
Lapajne.
S petkilometrsko progo, na 
kateri po tržiških ulicah te-
čejo ženske, je najhitreje 
opravila Karmen Klančnik 

Pobežin (Anine tekačice, 
21:05,9), druga je bila Ma-
ruša Koprivnik (21:11,7), 
tretja pa Neža Ahčin 
(22:21,7). »Po dveh dežev-
nih tekih v Tržiču je bilo le-
tos super teči, ker je lepo 
vreme privabilo tudi veliko 
navijačev,« je povedala 

zmagovalka Karmen Klanč-
nik Pobežin, večkratna dr-
žavna prvakinja v turnem 
smučanju in tudi odlična 
gorska tekačica. »Letos mi 
je uspelo celo malo več teči 
po ravnini, tako da mislim, 
da se je to danes obrestova-
lo.«

Trud organizatorjev 17. Teka po ulicah Tržiča je bil poplačan, na startu je bilo več kot 750 tekačev vseh 
generacij. Na deset kilometrov je bil najhitrejši Jure Lapajne, na pet pa Karmen Klančnik Pobežin.

V Tržiču je bil pravi 
tekaški praznik

Suzana P. Kovačič

Zmagovalca teka osmih in devetih razredov na 1,7 
kilometra: med fanti Kristjan Komac z OŠ Križe in med 
dekleti Hanna Kavčič z OŠ Bistrica / Foto: Tina Dokl

tržiški glas

Tržič – V obrazložitvi prizna-
nja so na Planinski zvezi 
Slovenije zapisali, da Primo-
žičev pester nabor vzponov 
kaže na njegovo alpinistično 
širino, zainteresiranost in 
razgledanost – od odprave v 
Kirgizijo do krajših zimskih 
vzponov v pogorju Mont 
Blanca, v domačih stenah pa 
izstopa prvenstvena smer 
Femme fatale v Zadnjiškem 
Ozebniku v navezi z Andre-
jem Ježem in Gregorjem 
Kristanom. »Na priznanje 
sem seveda ponosen, nas je 
pa v Sloveniji malo mladih 
alpinistov, skoraj vsak med 
nami si verjetno zasluži na-
ziv najperspektivnejšega,« 
ostaja skromen 23-letni Urh 
Primožič, ki je očitno te 

gene podedoval po starših, 
kajti oba sta alpinista. »Od-
kar pomnim, smo družinsko 
hodili v hribe, res pa me je 
bilo na začetku strah višine. 
Plezati sem začel šele v sred-
nji šoli s prijatelji na umetni 
steni, takrat me je minil tudi 
strah pred višino in sem za-
čel trenirati športno pleza-
nje. Postopoma sem začel 
plezati tudi v hribih, ta pre-
hod iz športnega plezanja v 
alpinizem je gladko stekel,« 
je pojasnil.
Letos je bil Urh v odpravi v 
Patagoniji. »Na to odpravo 
sem zelo ponosen. V treh te-
dnih bivanja v Chalténu sva 
šla z Martinom Belharjem v 
hribe štirikrat, od tega sem 
trikrat plezal. Skupaj sva 
osvojila dva konkretna vrho-
va in opravila objektivno do-

ber vzpon v Italijanski smeri 
v Saint-Exupéry. Predvsem 
pa je celotna odprava poteka-
la gladko in brez sporov. Z 
Martinom sva se dobro ujela 
in v hribih delovala kot ute-
čena ekipa.« Cilj, na katere-
ga je tudi zelo ponosen, je 
bil lanski vzpon na Kotino 
po redko plezani Črni Wolgi 
v Kirgiziji.
V nedeljo, 14. aprila, pa sta 
Urh Primožič in Andrej Jež 
opravila prvo prosto ponovi-
tev Spominske smeri Grega 
Lačna. »Prosta ponovitev po-
meni, da vso tehnično opre-
mo (kline, komplete) upo-
rabljaš le za varovanje, za 
napredovanje po skali pa 
uporabljaš le skalo.«  Poleti 
gre najverjetneje na odpravo 
v Črno goro, ima pa še veli-
ko drugih načrtov.

Suzana P. Kovačič

Urh Primožič iz Alpinističnega odseka Tržič je letos prejel priznanje Planinske zveze Slovenije za najperspektivnejšega alpinista.

Priznanje mlademu alpinistu

Anine tekačice z županom Petrom Mikličem in absolutno 
zmagovalko teka na pet kilometrov Karmen Klančnik 
Pobežin (četrta z leve) / Foto: Tina Dokl

Absolutni zmagovalec teka 
na 10 kilometrov Jure 
Lapajne / Foto: Tina Dokl

Tek so začeli s skupino otrok, ki so skupaj z vzgojiteljicami iz vrtcev in starši premagali 
tristo metrov. / Foto: Tina Dokl

Urh Primožič, iz Rajčeve smeri (8a) v Križevniku / Foto: Bor Levičnik


